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Protokół nr 139/22   

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

z dnia 16 maja 2022 r., 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wieluniu 

przy Placu Kazimierza Wielkiego 2 (sala 126) 

 

 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Marek Kieler   - Przewodniczący Zarządu Powiatu  

2. Pan Krzysztof Dziuba - Wicestarosta Wieluński 

3. Pan Henryk Wojcieszak  - członek Zarządu  

4. Pan Łukasz Dybka  - członek Zarządu 

5. Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu       

 

          

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Przemysław Krężel   - skarbnik powiatu 

2. Pani Dorota Krajcer   - sekretarz powiatu  

3. Pan Maciej Bryś    - naczelnik Wydziału Komunikacji, 

         Transportu i Dróg Starostwa Powiatowego  

          w Wieluniu 

4. Pan Bartłomiej Panek   - zastępca kierownika Powiatowego Zarządu 

        Dróg w Wieluniu (PZD) 

5. Pan Waldemar Borczyk   - radny Rady Powiatu w Wieluniu 

6. Pani Arleta Dobkowska   - naczelnik Wydziału Architektury 

        i Budownictwa Starostwa Powiatowego  

        w Wieluniu 

7. Pani Justyna Kałuziak  - z-ca naczelnika Wydziału Geodezji,  

        Kartografii, Katastru i Gospodarki   
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        Nieruchomościami Starostwa Powiatowego    

        w Wieluniu 

8. Pani Katarzyna Olejnik   - dyrektor Domu Dziecka im. św. Urszuli 

        Ledóchowskiej w Komornikach 

9. Pani Patrycja Świtalska  - kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw   

        Społecznych Starostwa Powiatowego    

        w Wieluniu 

10.  Pani Joanna Kolanek  - kierownik Działu Medyczno – 

        Terapeutycznego w Domu Pomocy 

        Społecznej w Skrzynnie (DPS) 

11.  Pani Anna Freus    - p.o. dyrektora Samodzielnego Publicznego   

        Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu  

        (SP ZOZ) 

12.  Pani Katarzyna Wyrębak   - dyrektor Zespołu Szkół Specjalnych 

        w Wieluniu (ZSS) 

13.  Pan Zenon Kołodziej   - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, 

        Sportu i Promocji w Starostwie Powiatowym 

        w Wieluniu 

14.  Pani Barbara Puchała  - dyrektor Poradni Psychologiczno- 

        Pedagogicznej w Wieluniu 

 

 

 

Lista obecności członków Zarządu stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie CXXXIX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 
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4. Przyjęcie protokołu z CXXXVI, CXXXVII i CXXXVIII posiedzenia Zarządu 

Powiatu w Wieluniu.  

5. Rozpatrzenie wniosku Wójta Gminy Osjaków dotyczącego opracowania 

dokumentacji projektowej na przebudowę drogi powiatowej Nr 4529E na odcinku 

od Doliny Czernickiej do Huty Czernickiej dł. 3,7 km. 

6. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opinii dotyczącej 

projektu pn: „Rozbudowa drogi gminnej w m. Gligi”.  

7. Rozpatrzenie wniosku osoby fizycznej o nabycie nieruchomości, stanowiącej 

własność powiatu wieluńskiego oznaczonej numerem działki 826/4  

o pow. 0,0108 ha położonej w obrębie Dąbrowa, gmina Wieluń.  

8. Przyjęcie informacji Dyrektora Domu Dziecka im. św. Urszuli Ledóchowskiej  

w Komornikach o zawarciu w dniu 1.04.2022 r. aneksu do umowy najmu lokalu 

mieszkaniowego, zawartej w dniu 15.12.1992 r. pomiędzy Państwowym Domem 

Dziecka reprezentowanym przez dyrektora a nauczycielem Państwowego Domu 

Dziecka w Komornikach.  

9. Przyjęcie sprawozdania z działalności Domu Dziecka im. św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach za rok 2021 – temat sesyjny.  

10. Przyjęcie sprawozdania z działalności Domu Pomocy Społecznej w Skrzynnie  

za rok 2021 – temat sesyjny. 

11. Zapoznanie z informacją p.o. Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Wieluniu o stanie zobowiązań i należności SP ZOZ  

w Wieluniu na dzień 31.03.2022 r. oraz korektami za luty 2022, sporządzonymi 

według stanu księgowego na dzień 29.04.2022 r.  

12. a)  Udzielenie zgody na przeprowadzenie procedury konkursowej na stanowisko     

      Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

      w Wieluniu. 

b) Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia   

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania Komisji  

Konkursowej do przeprowadzenia konkursu na stanowisko Dyrektora  

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu.  

13. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia zawodów, 

w których kształci Branżowa Szkoła Specjalna I stopnia wchodząca w skład 

Zespołu Szkół Specjalnych w Wieluniu.  
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14. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia nowych 

zawodów o charakterze pomocniczym w Branżowej Szkole Specjalnej I stopnia 

wchodzącej w skład Zespołu Szkół Specjalnych w Wieluniu.  

15. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia Dyrektorowi 

Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Wieluniu pełnomocnictwa  

do reprezentowania powiatu wieluńskiego w zakresie zadań wynikających  

z Programu kompleksowego wsparcia dla rodzin „Za życiem”.  

16. Przyjęcie informacji Dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Wieluniu 

na temat „Organizacji pomocy psychologiczno-pedagogicznej w systemie oświaty 

– stan wdrażanych zmian”.  

17. Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego z zakresu 

upowszechniania kultury fizycznej i sportu pn. „Organizacja i koordynacja imprez 

sportowych o zasięgu powiatowym i wojewódzkim w zakresie sportowego 

współzawodnictwa klubów wiejskich powiatu wieluńskiego”.  

18. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia Regulaminu organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Wieluniu.  

19. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedstawienia Radzie 

Powiatu w Wieluniu Raportu o stanie Powiatu Wieluńskiego za rok 2021 - temat 

sesyjny.  

20. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

21. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2022-2033.  

22. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Gminie Czarnożyły na realizację zadania pn.: „Remont drogi 

powiatowej nr 4534E Czarnożyły-Gromadzice” realizowanego w ramach 

Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg.  

23. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Gminie Ostrówek na realizację zadania pn.: „Remont 

(odnowa) drogi powiatowej nr 4537E od DK 45-Okalew” realizowanego w ramach 

Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg.  
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24. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Gminie Pątnów na realizację zadania pn.: „Remont drogi 

powiatowej nr 4521E w miejscowości Załęcze Małe i Załęcze Wielkie,  

gm. Pątnów” realizowanego w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg.  

25. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego Powiatowej Biblioteki Publicznej w Wieluniu za okres 

od 01 stycznia 2021 r. do 31 grudnia 2021 r.  

26. Zapoznanie z informacją o wysokościach miesięcznej kwoty dotacji na jednego 

ucznia (słuchacza) szkoły publicznej i niepublicznej o uprawnieniach szkoły 

publicznej w roku budżetowym 2022, zaktualizowanych na podstawie  

art. 43 ust. 1 i 2 ustawy z dnia 27.10.2017 r. o finansowaniu zadań oświatowych 

(t.j. Dz.U. z 2021 r. poz. 1930. 2445).  

27. Podpisanie przez Zarząd Powiatu w Wieluniu bilansu jednostki budżetowej  

za rok 2021 z załącznikami.  

28. Sprawy bieżące. 

29. Wolne wnioski. 

30. Zamknięcie CXXXIX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

 

Pkt 1 

Otwarcie CXXXIX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył CXXXIX 

posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu. Powitał wszystkich biorących udział  

w posiedzeniu Zarządu.    
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Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

 

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził,  

że na 5 członków Zarządu Powiatu obecnych jest 4 członków Zarządu. Wobec 

powyższego wszystkie decyzje, które Zarząd będzie podejmował będą miały moc 

obowiązującą. Nieobecny Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu. 

 

        

  

Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

 

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że w punkcie pn. „Sprawy bieżące” zostaną omówione dwie sprawy – jedna, która 

wpłynęła od nadawcy – Monomonij Kokomimi w sprawie przyłączenia powiatów: 

kępińskiego, raciborskiego, wieruszowskiego oraz wieluńskiego do granic 

administracyjnych województwa opolskiego, druga dotycząca rozstrzygnięcia 

nadzorczego Wojewody Łódzkiego odnośnie uchwały w sprawie określenia zakresu 

pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego 

państwa. Zapytał, czy ktoś chciałby wprowadzić jakiś punkt do dzisiejszego porządku 

obrad. Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie „za” przyjęciem porządku obrad. 

 

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął 

porządek obrad (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny: Pan Łukasz Dybka) 
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  Przyjęty porządek obrad: 

 

1.   Otwarcie CXXXIX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z CXXXVI, CXXXVII i CXXXVIII posiedzenia Zarządu 

Powiatu w Wieluniu.  

5. Rozpatrzenie wniosku Wójta Gminy Osjaków dotyczącego opracowania 

dokumentacji projektowej na przebudowę drogi powiatowej Nr 4529E na odcinku 

od Doliny Czernickiej do Huty Czernickiej dł. 3,7 km. 

6. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opinii dotyczącej 

projektu pn: „Rozbudowa drogi gminnej w m. Gligi”.  

7. Rozpatrzenie wniosku osoby fizycznej o nabycie nieruchomości, stanowiącej 

własność powiatu wieluńskiego oznaczonej numerem działki 826/4  

o pow. 0,0108 ha położonej w obrębie Dąbrowa, gmina Wieluń.  

8. Przyjęcie informacji Dyrektora Domu Dziecka im. św. Urszuli Ledóchowskiej  

w Komornikach o zawarciu w dniu 1.04.2022 r. aneksu do umowy najmu lokalu 

mieszkaniowego, zawartej w dniu 15.12.1992 r. pomiędzy Państwowym Domem 

Dziecka reprezentowanym przez dyrektora a nauczycielem Państwowego Domu 

Dziecka w Komornikach.  

9. Przyjęcie sprawozdania z działalności Domu Dziecka im. św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach za rok 2021 – temat sesyjny.  

10. Przyjęcie sprawozdania z działalności Domu Pomocy Społecznej w Skrzynnie  

za rok 2021 – temat sesyjny. 

11. Zapoznanie z informacją p.o. Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Wieluniu o stanie zobowiązań i należności SP ZOZ  

w Wieluniu na dzień 31.03.2022 r. oraz korektami za luty 2022, sporządzonymi 

według stanu księgowego na dzień 29.04.2022 r.  

12. a)  Udzielenie zgody na przeprowadzenie procedury konkursowej na stanowisko     

      Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

      w Wieluniu. 
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b) Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia   

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania Komisji  

Konkursowej do przeprowadzenia konkursu na stanowisko Dyrektora  

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu.  

13. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia zawodów, 

w których kształci Branżowa Szkoła Specjalna I stopnia wchodząca w skład 

Zespołu Szkół Specjalnych w Wieluniu.  

14. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia nowych 

zawodów o charakterze pomocniczym w Branżowej Szkole Specjalnej I stopnia 

wchodzącej w skład Zespołu Szkół Specjalnych w Wieluniu.  

15. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia Dyrektorowi 

Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Wieluniu pełnomocnictwa  

do reprezentowania powiatu wieluńskiego w zakresie zadań wynikających  

z Programu kompleksowego wsparcia dla rodzin „Za życiem”.  

16. Przyjęcie informacji Dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej  

w Wieluniu na temat „Organizacji pomocy psychologiczno-pedagogicznej  

w systemie oświaty – stan wdrażanych zmian”.  

17. Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego z zakresu 

upowszechniania kultury fizycznej i sportu pn. „Organizacja i koordynacja imprez 

sportowych o zasięgu powiatowym i wojewódzkim w zakresie sportowego 

współzawodnictwa klubów wiejskich powiatu wieluńskiego”.  

18. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia Regulaminu organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Wieluniu.  

19. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedstawienia Radzie 

Powiatu w Wieluniu Raportu o stanie Powiatu Wieluńskiego za rok 2021 - temat 

sesyjny.  

20. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

21. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2022-2033.  
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22. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Gminie Czarnożyły na realizację zadania pn.: „Remont drogi 

powiatowej nr 4534E Czarnożyły-Gromadzice” realizowanego w ramach 

Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg.  

23. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Gminie Ostrówek na realizację zadania pn.: „Remont (odnowa) 

drogi powiatowej nr 4537E od DK 45-Okalew” realizowanego w ramach Rządowego 

Funduszu Rozwoju Dróg.  

24. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Gminie Pątnów na realizację zadania pn.: „Remont drogi 

powiatowej nr 4521E w miejscowości Załęcze Małe i Załęcze Wielkie,  

gm. Pątnów” realizowanego w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg.  

25. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego Powiatowej Biblioteki Publicznej w Wieluniu za okres od 

01 stycznia 2021 r. do 31 grudnia 2021 r.  

26. Zapoznanie z informacją o wysokościach miesięcznej kwoty dotacji na jednego 

ucznia (słuchacza) szkoły publicznej i niepublicznej o uprawnieniach szkoły 

publicznej w roku budżetowym 2022, zaktualizowanych na podstawie  

art. 43 ust. 1 i 2 ustawy z dnia 27.10.2017 r. o finansowaniu zadań oświatowych (t.j. 

Dz.U. z 2021 r. poz. 1930. 2445).  

27. Podpisanie przez Zarząd Powiatu w Wieluniu bilansu jednostki budżetowej  

za rok 2021 z załącznikami.  

28. Sprawy bieżące. 

29. Wolne wnioski. 

30. Zamknięcie CXXXIX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 
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Pkt 4 

Przyjęcie protokołu z CXXXVI, CXXXVII i CXXXVIII posiedzenia Zarządu Powiatu 

w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że protokoły są na tabletach, poza tym były dostępne w Biurze Rady. Zapytał,  

czy są jakieś uwagi do protokołów. 

 

 

Na salę obrad wszedł Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu. Zarząd Powiatu 

w Wieluniu obraduje w pełnym 5 osobowym składzie. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są uwagi 

do protokołu nr 136 z CXXXVI posiedzenia Zarządu Powiatu. Nikt się nie zgłosił. 

Zapytał, kto jest „za” przyjęciem tego protokołu. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął protokół 

nr 136/22 z CXXXVI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu (głosowało 5 członków 

Zarządu). 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są uwagi 

do protokołu nr 137 z CXXXVII posiedzenia Zarządu Powiatu. Nikt się nie zgłosił. 

Zapytał, kto jest „za” przyjęciem tego protokołu. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął protokół 

nr 137/22 z CXXXVII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu (głosowało 5 

członków Zarządu). 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są uwagi 

do protokołu nr 138 z CXXXVIII posiedzenia Zarządu Powiatu. Nikt się nie zgłosił. 

Zapytał, kto jest „za” przyjęciem tego protokołu. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął protokół 

nr 138/22 z CXXXVIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu (głosowało 5 

członków Zarządu). 

 

 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że ma parę pytań 

w związku z protokołami, ale zapyta później zaznaczając, że chodzi mu o treść  

z protokołów, a nie o ich zawartość. 

 

 

 

Pkt 5 

Rozpatrzenie wniosku Wójta Gminy Osjaków dotyczącego opracowania 

dokumentacji projektowej na przebudowę drogi powiatowej Nr 4529E  

na odcinku od Doliny Czernickiej do Huty Czernickiej dł. 3,7 km. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał radnego 

Rady Powiatu w Wieluniu – pana Waldemara Borczyka, naczelnika Wydziału 

Komunikacji, Transportu i Dróg w Starostwie Powiatowym w Wieluniu - pana Macieja 

Brysia oraz zastępcę kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu - pana 

Bartłomieja Panka. Powiedział, że pan wójt zwrócił się do niego z pismem,  

że jest gotowy odnośnie opracowania dokumentacji. Zapytał, czy ktoś z Państwa 

chciałby coś do tego powiedzieć. Dodał, że koszt to 180 tys. zł. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odnośnie kosztu 180 tys. zł, 

zapytał czy potaniały te usługi. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zaznaczył, że to dosyć mało. 

Pan Bartłomiej Panek – z-ca kierownika PZD odpowiedział, że patrząc  

na to pismo obawia się, że 180 tys. zł to może być za mało. 



12 
 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu poinformował,  

że z wcześniejszych analiz wynikało, że będzie to albo 250 tys. zł, albo 350 tys. zł.  

Pan Bartłomiej Panek – z-ca kierownika PZD powiedział, że tak, to jest 

bliżej tych kwot, o których wspomniał pan skarbnik.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaproponował,  

że może pan skarbnik tutaj przedstawi całą obecną sytuację finansową powiatu  

ze względu na wzrost kosztów inwestycji, które już są na etapie realizacji bądź  

też za moment będą, bo dzisiaj ogłaszają również, będą podejmować decyzje 

odnośnie aneksu do porozumień odnośnie kwot, które wynikają ze wzrostu cen  

i usług, szczególnie przy budowie dróg. Chciał tylko jeszcze dopowiedzieć,  

że czekamy na rozstrzygnięcie z Polskiego Ładu, gdzie są następne inwestycje, 

które obawiamy się, że też będą o wiele droższe niż zaplanowaliśmy. Dodał,  

że ponadto został ogłoszony przetarg na odcinek Skrzynno-Gromadzice, gdzie 

planowaliśmy kwotę, o ile się nie myli, około ponad 10 mln zł. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu dodał, że mniej. 

Pan Bartłomiej Panek – z-ca kierownika PZD powiedział, że 9 700 000 zł. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że około 10 mln zł było, a kosztorys wyszedł na 14. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu potwierdził, że 14. Dodał,  

że może powie swoje zdanie, bardzo by prosił na Radzie, żeby się wstrzymać 

z decyzjami dotyczącymi kolejnych zadań inwestycyjnych. Dopowiedział,  

że w materiałach, które Zarząd otrzymał na sesję, zwiększamy kredyt, zwiększamy 

emisję obligacji o 1 mln zł, a związane jest to z podwyższeniem wartości budów dróg 

w gminach Czarnożyły, Pątnów i Ostrówek po 250 tys. zł. Dodatkowo jest ten „czarny 

scenariusz” dotyczący oprocentowania kredytów, które do tej pory mamy  

i tak, jak mówił, po 250 tys. zwiększamy na odsetkach 250 tys. zł, tutaj mówi tylko 

w Zarządzie. Natomiast ta kwota 250 tys. zł odsetek, które zwiększamy dodatkowo, 

a mieliśmy zaplanowane 202 tys. zł, czy 222 tys. zł, to obawia się, że kwota tych 

odsetek będzie jeszcze wyższa. Zaznaczył, że tak jak tutaj starosta wspomniał, 

czeka nas jeszcze droga Skrzynno-Gromadzice, gdzie po prostu jak zobaczył 

wartość kosztorysową to lekko się przeraził, a już zwiększenie tej kwoty obligacji  

do 5 mln zł już nas zbliża, licząc odsetki przed ostatnimi podwyżkami, ale licząc  

je to zbliżamy się do momentu, gdzie nie będziemy mogli spełniać wskaźnika,  

więc jeszcze jest lekki zapas, ale tutaj by „dmuchał na zimne”. Dlatego też proponuje, 
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żeby na razie, dopóki się sytuacja nie unormuje, wstrzymać jakiekolwiek dodatkowe 

inwestycje. Powiedział, że tak jak tutaj starosta też wspomniał, mamy jeszcze ten 

Polski Ład, gdzie musimy dołożyć swoje pieniądze i jeszcze dodatkowo ten szpitalny, 

- co to ma być? 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński odpowiedział,  

że poręczenie. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że jeszcze 

rezonans. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że jeszcze jest 

złożony rezonans i musimy wnieść około 1 mln zł.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dopowiedział, że 1 100 000 zł 

tam było. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że jeszcze 

dodatkowo zwiększenie kwot poręczeń. Bardzo by prosił, żeby na razie wstrzymać.  

Pan Krzysztof Dziuba – Wicestarosta Wieluński powiedział, że tutaj 

jeszcze, żeby zobrazować to, o czym skarbnik mówił, bo to jest ważne, ale też  

to poręczenie szpitala, które liczyliśmy, że będziemy sobie co miesiąc uwalniać 

pewną kwotą, to nie będziemy mogli sobie w tej chwili uwalniać, ponieważ rata 

kredytu w szpitalu od początku roku do teraz wzrosła o 100 tys. zł miesięcznie,  

więc trzeba mieć obraz, że to jest, może być ok. 700 tys. zł, może około miliona 

więcej na poręczeniu, więc w zasadzie to powinniśmy poręczenie zwiększać do takiej 

kwoty, a nie możemy go uwalniać, co na ten moment nas blokuje, ale też nie ma 

w zasadzie jakiegoś mega czarnego scenariusza na pewno tak jak pan skarbnik 

powiedział i trzeba się z tym wstrzymać, bo prędzej, czy później będziemy mogli  

te środki szpitalne uwolnić. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że nie wcześniej 

niż w sierpniu. 

Pan Krzysztof Dziuba – Wicestarosta Wieluński uznał, że dokładnie i wtedy 

będziemy mogli wrócić do tego tematu. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zgodził się, że wtedy 

możemy wrócić do tego tematu, co do tego jest zgodny. Zapytał, czy ktoś jeszcze 

chciałby coś powiedzieć. Udzielił głosu radnemu Borczykowi. 

Pan Waldemar Borczyk – radny Rady Powiatu powiedział, że chciał 

poprosić o poparcie tego wniosku wójta gminy Osjaków. Wyjaśnił, że sprawa ta nie 
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jest sprawą dzisiejszą - ta sprawa się toczy już 2,5 roku, począwszy od geodezji, 

uregulowania stanu prawnego tej drogi, to jest jedna rzecz, ona jest gotowa.  

Po drugie w tamtym roku były prawie przeznaczone nieoficjalnie środki  

na projekt tej drogi, to jest kwota 200 tys. zł, ze względu na pandemię miał być 

dokonany zakup komputerów, który nie został w tamtym roku dokonany,  

bo było zdalne nauczanie, nie zabiegał za bardzo o to, żeby te komputery były, niech 

się dzieci uczą. W tym roku od samego początku zabiegał o to, żeby na ten projekt 

były środki wygospodarowane. Powiedziano mu, że będą z rezerwy budżetu, który 

będzie dzielony na początku roku, w marcu, jak się nie myli i prawie,  

że to było na 100%, że to będzie, znowu sprawa odwieszona. Później było,  

że będą obligacje te szpitalne, panie naczelniku, przez szpital, odpisy,  

że z tego będzie. Uważa, że jest to dla niego przykre, że po prostu jest to taka 

manipulacja nie tylko nim, ale i osobami, którzy wiedzieli, że ten projekt będzie 

zrobiony. Dodał, że z pełnym szacunkiem do wójta gminy, bo wiedział o tym, że ten 

projekt będzie zrobiony, mało tego na jednym z zebrań wiejskich nasz poseł, który 

bardzo mocno tu zabiega o potężne środki, o czym wszyscy wiemy, na terenie 

powiatu wieluńskiego również na tym zebraniu wiejskim powiedział, że w tym roku 

będzie projekt. Ludzie to przyjęli za prawdę, na sali było około 90. osób. Zapytał, jak 

się teraz z tego wycofać. Co ma mówić, że Zarząd nie chce, że starosta nie chce? 

Powiedział, że głupio by było, jest w koalicji rządzącej i w taki sposób się 

zachowywać, to jest jedna rzecz i trochę go boli, jak mówimy, że nie ma pieniędzy  

i trzeba sfolgować z inwestycjami. Dopowiedział, że jest taka sprawa, wszyscy wiemy 

o tym, że szkoła na ul. Sieradzkiej jest to szkoła do wygaśnięcia, inwestujemy tam 

potężne środki i po co? - to jest pytanie, po co? Za chwilę wydzierżawimy ją na hotel 

albo na coś, otwieramy przedszkole, dzisiaj mamy zapewnione praktycznie środki  

na budowę tej drogi, tylko nie ma projektu, żeby ją budować. Powiedział, że myśli,  

że wójt gminy Osjaków jest jednym z tych, który chętnie przystępuje do każdej,  

ale to do każdej współpracy z powiatem. Uznał, że zostali trochę „na lodzie”,  

nie będzie tu nikogo, tylko prosi o poparcie tego wniosku. Jeżeli ludzie będą pytać  

to będzie mówił co jest prawdą, że nie przechodzi tylko tyle, że na promocję powiatu 

wieluńskiego przeznaczyliśmy potężne środki, a w tym momencie będziemy ten 

powiat dołować, nie będziemy go promować tylko dołować, a poza tym jest  

tu naczelnik Wydziału Komunikacji, jest pan kierownik PZD, powinni jeszcze raz 

sprawdzić ten stan drogi - czy ona nadaje się do użytku, czy nie trzeba postawić 
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znaku okrągłego, białego – zakaz wjazdu, bo przejechał się jeszcze raz wczoraj  

tą drogą i mimo wszystko, że PZD załatał dziury, dziękuje za to wszystko,  

jest to droga śmierci, można nazwać i to nie jest byle jaka droga, to jest droga 

łącząca dwie drogi, potężne drogi: drogę wojewódzką z Działoszyna do Wielunia,  

tak króciutko poprzez ósemkę przechodzącą, poprzez drogę wojewódzką w Dębcu  

i dalej idzie do drogi krajowej. Dlatego to nie jest jakiś tam odcinek, który jest  

na jednej wsi, to jest droga naprawdę przelotowa, która jest, powinna wynikać  

z niczego innego tylko z konieczności budowy tej drogi. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

wicestaroście. 

Pan Krzysztof Dziuba – Wicestarosta Wieluński powiedział, że po pierwsze 

jest mu bardzo przykro słyszeć te słowa z ust pana radnego o manipulacji, oszustwie, 

bo nigdy nic takiego z naszej strony miejsca nie miało, to wszystko o czym mówił pan 

Borczyk, że mówiliśmy o przeznaczeniu środków jednych, czy drugich to wszystko 

jest prawda, bo takie były plany, jednak warunki zmieniły się, jeśli chodzi 

o gospodarkę, jeśli chodzi o stopy procentowe, o sytuację na rynku materiałów, 

robocizny i nikt tutaj jakby nie podważa konieczności tej inwestycji, bo wszyscy się  

z tym zgadzają. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że oczywiście, 

że tak. 

Pan Krzysztof Dziuba – Wicestarosta Wieluński powiedział, że po prostu 

musi poczekać ta inwestycja. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu 

członkowi Zarządu - panu Łukaszowi Dybce. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że też w tym tonie,  

co pan wicestarosta. Skierował się do pana Borczyka, że niestety sytuacja  

od początku roku mocno się zmieniła, wybuch wojny, skoki cen inwestycji drogowych 

plus WIBOR. 

Pan Waldemar Borczyk – radny Rady Powiatu odpowiedział, żeby pan 

radny mu o tym nie mówił, tylko inwestujemy w inne drogi, które są mniej konieczne, 

jak ta droga, Gromadzice powiedzmy. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że Gromadzice łączą… 
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Pan Waldemar Borczyk – radny Rady Powiatu powiedział, że łączą, 

wszystkie coś łączy.  

Pan Krzysztof Dziuba – Wicestarosta Wieluński zapytał, ale to mamy 

oddać pieniądze, które dostaliśmy z dofinansowania. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił, aby pan 

Łukasz Dybka dokończył swoją kwestię. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że jest pewien tok, tutaj 

mamy tych swoich inwestycji. Myśli, że realizujemy je zgodnie z założeniami 

wcześniejszymi. Nikt panu Borczykowi nie odmawia słuszności racji wykonania  

tej drogi i ona będzie zrobiona, tylko w tej chwili nie stać nas na podjęcie takiej 

decyzji, finansowo nas nie stać, żeby ten projekt został wykonany. Dodał, że jest  

to po prostu absurdalne, jakbyśmy się rzucili na takie coś, bo to może wiązać się  

z tym, że nie dołożymy i nie zostaną wykonane drogi, na które już żeśmy dostali 

pieniądze. Dlatego myśli, że ta propozycja, że odłożymy to do sierpnia, najpóźniej  

do września jest naprawdę propozycją racjonalną i nikt tu pana nie naciąga, ani nie 

próbuje manipulować tylko to jest, gramy, myśli, że fair, gramy uczciwie i taki stan 

rzeczy mamy. „Nie rzucimy się z motyką na słońce”, że będziemy robić projekty, tak 

samo też cierpliwie czeka ze swoim projektem, nie będzie wyskakiwał w sytuacji 

kiedy są zagrożone te inwestycje, które już mamy obiecane pieniądze, więc 

poczekajmy. 

Pan Waldemar Borczyk – radny Rady Powiatu odrzekł, że jeszcze jedną 

rzecz chciałby powiedzieć, pan skarbnik tu siedzi. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapewnił pana Borczyka,  

że jeżeliby sytuacja była dzisiaj taka, jaka była w tamtym roku przy uchwalaniu 

budżetu, to ta decyzja o tym projekcie byłaby już w budżecie. Natomiast mamy taką 

sytuację jaka jest, jest wiele trudności. Dodał, że uważa, że już jest galopująca 

inflacja i żeby ratować te inwestycje, które teraz są i robić je szybko, trzeba je robić  

i zwiększać te środki, sami wiemy, że dokładamy ten milion zł. Dopowiedział, że jest 

po rozmowach z kilkunastoma skarbnikami i niektóre jednostki oddają Polski Ład,  

nie możemy sobie pozwolić, skoro możemy szybko zadziałać, żeby tylko  

te 250 tys. dołożyć do tych jednostek, a poza tym jak była wcześniej rozmowa  

to nie mówiliśmy o tej jednej drodze i o projekcie o Czernicach, tylko mówiliśmy  

o przynajmniej 5 projektach. Nadmienił, że poza tym jeszcze czeka nas przecież 

uchwała z Wierzchlasa, co krótko omówił.  
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Pan Bartłomiej Panek – z-ca kierownika PZD dodał do słów pana skarbnika, 

że musimy się też pochylić, bo wpłynęło pismo wójta gminy Konopnica na dodatkowe 

3 projekty. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że Wrońsko. 

Pan Waldemar Borczyk – radny Rady Powiatu powiedział, że tak się 

zdarza, że jeździł tymi drogami i teraz trzeba wziąć pod uwagę i albo jeszcze raz 

zrobimy objazd tych dróg, żeby wiedzieć jaki ruch jest na tych drogach i wtedy znowu 

będziemy podejmować decyzję, gdzie, którą budować - Zarząd będzie podejmował 

decyzję gdzie, którą budować. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu odrzekł, że jest „za” zmierzeniem 

natężenia ruchu i zdecydujmy.  

Pan Waldemar Borczyk – radny Rady Powiatu dodał, że jechał teraz przez 

Wrońsko, jechał przez te inne drogi. Dopowiedział, że droga, drodze jest nierówna. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że jest za zmierzeniem 

natężenia. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu skierował się  

do pana radnego i powiedział, że odnosząc się tutaj publicznie to, co pan 

wicestarosta powiedział i tutaj co przedmówcy mówili, pan Łukasz Dybka się, pan 

skarbnik, to wszystko się zgadza, taki mieliśmy plan. Sytuacja niestety się zmieniła, 

sytuacja się jeszcze może zmienić, bo najprawdopodobniej sprawa oprze się o sąd, 

dotycząca wykonania drogi na terenie gminy Osjaków i na terenie gminy Ostrówek 

chodzi o Emanuelinę - Krzeczów, o tę drogę, którą nie wie, została odebrana  

w piątek, czy jeszcze nie została. 

Pan Bartłomiej Panek – z-ca kierownika PZD w Wieluniu przekazał,  

że jeszcze nie została. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że wczoraj przejechał się tą drogą i właśnie widział.  

Pan Bartłomiej Panek – z-ca kierownika PZD w Wieluniu dodał, że nie ma 

oznakowania, nie ma poboczy. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powtórzył, że nie ma 

oznakowania, jeszcze pobocza nie są zbyt trwale, i tam jest kwota prawie… 

Pan Bartłomiej Panek – z-ca kierownika PZD w Wieluniu dopowiedział,  

że 43%.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu kontynuował,  

że 3 mln zł coś, my na to się nie chcemy zgodzić i najprawdopodobniej wykonawca 

pójdzie z nami do sądu i sąd rozstrzygnie, także o tym wszystkim dziś trzeba myśleć. 

Nikt się nie spodziewał, że ceny aż tak wzrosną, a po prostu czynnik jest taki 

ogólnoeuropejski, ogólnoświatowy można powiedzieć, bo nikt nie myślał,  

że wybuchnie wojna, że pandemia tak się odbije negatywnie na gospodarce  

i na cenach, że po prostu nikt tego nie przewidział i tu jest problem. Podkreślił, że to 

nie jest problem, że Zarząd nie chce, że starosta nie chce, że pan skarbnik nie chce  

i poprosił, aby ich też zrozumieć i myśli, że społeczeństwo nasze wieluńskie jest 

mądre i zrozumie tę sytuację. Dodał, że nie to, że nie wykonamy tylko, jeżeli będą 

możliwości finansowe, musimy też mieć w zanadrzu rok przyszły, rok 23, gdzie 

najprawdopodobniej o tym jeszcze tutaj może powiedzieć, bo jesteśmy w sumie  

w takim gronie, że można o tym powiedzieć, że musimy się liczyć też ze stratami  

w szpitalu w 2023 r., ten wynik ujemny też musimy pokryć, bo inaczej grozi nam 

katastrofa, że tak powie, jeżeli chodzi o leczenie. Dodał, że musimy to wszystko mieć 

na uwadze i jak powiedział wcześniej, to nie jest tak, że ktoś coś nie chce, mamy  

to gdzieś w głowie i też będziemy planować. Myśli, że przyjdzie ta subwencja 

wyrównawcza, bo teraz zmieniła się ustawa o podatku dochodowym, z 17 na 12,  

a to się wiąże z tym, że do samorządów będzie mniej wpływało środków odpisowych 

z PIT-ów. Dopowiedział, że to co planowaliśmy, panie skarbniku, układając budżet, 

planowaliśmy na dochodach z PIT-ów z roku 2020, to znaczy z 2021 planując 

budżet, tam nic nie jest wygórowane, tylko te dochody, które wpłynęły na takim 

samym poziomie, żeśmy zaplanowali po stronie dochodów z PIT-ów. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że nie,  

one są mniejsze niż mieliśmy mieć w tamtym, oczywiście, jeśli sobie dobrze 

przypomina to było 17 mln zł zaplanowanych i wykonanych w tamtym roku, a jest 

zaplanowane w tym roku już 15 mln zł, zaraz może spojrzeć do dokumentów. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że mamy 

taką nadzieję, z tego co słychać z różnych spotkań na szczeblu rządowym 

i samorządowym, że te subwencje wyrównawcze uwzględnią te straty 

samorządów, bo tam wychodzi jeszcze wskaźnik, tak zwany inwestycyjny i pod tym 

kątem będzie ten wskaźnik inwestycyjny, u nas jest dobry i tutaj, aby dokończyć  

te wszystkie inwestycje, które mieliśmy zaplanowane, to musimy szukać tych 

środków i prosił, aby to zrozumieć i tak przekazać również społeczeństwu, a jeżeli 
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pan Borczyk sobie jak gdyby życzy, to jesteśmy do dyspozycji i wytłumaczymy. 

Dodał, że myśli, że on, czy pan wicestarosta mogą się spotkać z tymi mieszkańcami  

i to wszystko ludziom powiedzieć. 

Pan Waldemar Borczyk – radny Rady Powiatu dopowiedział, że pan 

starosta już był na tym spotkaniu. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu potwierdził.  

Pan Waldemar Borczyk – radny Rady Powiatu zapytał, od czego wtedy była 

rozmowa zaczynana. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu kontynuował,  

że wtedy po prostu mieliśmy inne plany i byliśmy przekonani wręcz, że to się 

wszystko uda, a tu niestety sytuacja gospodarcza i ogólnoświatowa jest w dalszym 

ciągu bardzo niepewna, bardzo skomplikowana i musimy tutaj, jako Zarząd po prostu 

bacznie się temu przyglądać i tutaj nie mówimy nie, ale nie mówimy teraz tak  

i odkładamy to, jeżeli się możliwości pojawią. Dodał, że rozpoczęła się teraz Komisja 

Rewizyjna chyba, myślał, że będzie miała objazd dróg, ale nie było objazdu,  

bo byśmy przejechali po wszystkich drogach, na co 2 dni trzeba poświęcić, żeby  

te drogi wszystkie przejechać zaznaczając, że wiemy, co się dzieje na drogach  

- na niektórych drogach, czy one są mniej uczęszczane, czy więcej uczęszczane  

to one i tak niektóre zagrażają zdrowiu i życiu. W tej chwili do godz. 18 jest 

wydłużony czas pracy i w dalszym ciągu jest to utrzymane, żeby te ubytki  

w jezdniach na drogach powiatowych uzupełnić, bo naprawdę odnośnie projektu 

drogi, o którym pan Łukasz Dybka mówił to już TIR był blisko rowu, widział to, także 

poprosił o wyrozumiałość pana Borczyka.   

Pan Waldemar Borczyk – radny Rady Powiatu odpowiedział, że wszystko 

rozumie tylko strasznie od pewnego czasu, od kilkunastu lat, nienawidzi kłamstwa. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że nikt tu nie kłamie.   

Pan Waldemar Borczyk – radny Rady Powiatu podkreślił, jeżeli mówi mu 

się, że nie będziesz miał w 2021 r., bo jest pandemia i zgadza się, jest pandemia, 

dzieci się muszą uczyć, później mu mówią, że będzie miał z rezerwy budżetowej i nie 

ma, to jest marzec, później mu mówią, że będzie miał z odpisów  

w kwietniu ze szpitala – nie ma, w maju ze szpitala – nie ma, dlatego  

to go denerwuje i tego nie lubi, strasznie nienawidzi kłamstwa, skierował się  

ze słowami powiedzcie – nie będzie, to ludziom to powie – nie będzie.  
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Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że dobrze,  

to odpowiadamy – do sierpnia nie będzie.  

Pan Waldemar Borczyk – radny Rady Powiatu dodał, że zaczynacie tak 

robić, jak ja na Komisji, że droga jest zasadna, ale jak będzie miał powiat pieniądze. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że to jest dobre stanowisko, bardzo dobre stanowisko. 

Pan Waldemar Borczyk – radny Rady Powiatu powiedział, że co do objazdu 

dróg Komisji Rewizyjnej to tam był jeden punkt. To była kontrola drogi  

w Mokrsku. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że porozmawia z panem Jażdżykiem, żeby taką przeprowadzić i może członkowie 

Zarządu też się wybiorą.  

Pan Waldemar Borczyk – radny Rady Powiatu skierował się do pana 

starosty i do członków Zarządu i jeszcze raz poprosił w imieniu swoim i pana wójta 

o zaakceptowanie tego projektu, to znaczy tej prośby o wykonanie projektu  

na budowę drogi Dolina Czernicka-Huta Czernicka. Podziękował i opuścił salę.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaproponował na ten 

wniosek wójtowi odpowiedzieć w ten sposób, że mamy to na uwadze. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dodał, że uważamy, że jest zasadne 

wykonanie tego projektu. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu kontynuował,  

że w miarę możliwości postaramy się to ująć.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dodał, że jeszcze w tym roku. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu kontynuował,  

że w tym roku w budżecie, jeżeli nam możliwości finansowe pozwolą i pan wójt sobie 

doskonale zdaje sprawę, bo jest samorządowcem i wczoraj też z nim rozmawiał  

na ten temat i mówił, że to rozumie, i nie ma nic przeciwko tylko, żebyście pamiętali 

o tym, na takiej zasadzie to było. Dodał, że w 2021 ro. dopiero był uregulowany stan 

prawny. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zwrócił się do pana starosty,  

że jeżeli coś mówi, to mówi rzeczy przemyślane, nie kłamie. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że nikt 

nie kłamie, sytuacja była taka. Zapytał, kto jest „za” takim projektem odpowiedzi, 
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który zaproponował. Zwrócił się do pana kierownika, aby przedstawił pismo, które 

przygotuje do wglądu.  

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję  

o udzieleniu odpowiedzi na wniosek Wójta Gminy Osjaków dotyczący opracowania 

dokumentacji projektowej na przebudowę drogi powiatowej Nr 4529E na odcinku  

od Doliny Czernickiej do Huty Czernickiej dł. 3,7 km informującej, że Zarząd Powiatu 

w Wieluniu uważa, że wykonanie przedmiotowego projektu jest zasadne. Zarząd 

Powiatu postara się ująć to zadanie jeszcze w tym roku, jeśli możliwości finansowe 

powiatu wieluńskiego na to pozwolą (głosowało 5 członków Zarządu). 

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Jurdzińskiemu. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał o przejście przy  

ul. Św. Barbary. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że jest 

wydłużone do końca maja. 

Pan Bartłomiej Panek – z-ca kierownika PZD dodał, że do końca maja 

wystąpił wykonawca z pismem, bo jest problem z tymi metalowymi konstrukcjami, 

wysięgnikami, żeby to uzyskać w materiale. Dopowiedział, że zarówno jest  

na ul. Św. Barbary, jak i w Skomlinie, na Łagiewnikach i w Mokrsku.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, kiedy to pismo przyszło  

od wykonawcy. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że na początku kwietnia. 

Pan Bartłomiej Panek – z-ca kierownika PZD dodał, że przed końcem 

terminu. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że z protokołów 

nasunęło mu się pytanie, kiedy była informacja odnośnie drogi nr 42 i chodziło  
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o przejście, o oświetlenia przejść i była mowa o tym, że to chyba nie chodzi o drogę 

nr 42 tylko może 43, a może 45. Zaznaczył, że miało to do sesji być wyjaśnione,  

ale na sesji nikogo nie było więc, zapytał, czy coś wiadomo więcej. 

Pan Bartłomiej Panek – z-ca kierownika PZD odpowiedział, że nic nie wie 

na ten temat. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że dobrze,  

to jeszcze się kiedyś zapyta. Odnośnie dróg wojewódzkich, na tej drodze do Łasku, 

zapytał, w którym momencie jest ten remont dł. 23 km. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że jeżeli chodzi o tę kwestię, to wystąpił z pismem o sprecyzowanie zakresu prac,  

bo z tego pisma nic nie wynikało i była taka prośba na sesji. Nadmienił, że był  

to wniosek pana wicestarosty, który został wysłany do Zarządu Dróg Wojewódzkich, 

czekamy na odpowiedź. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że nawiązując do tego 

tematu, który wypłynął, to może to natężenie w wolnej chwili zbadać.  

Pan Bartłomiej Panek – z-ca kierownika PZD odpowiedział, że jak 

najbardziej tak, tylko, że u nich ta wolna chwila to będzie oznaczała zimę.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu uznał, że może ze szkoły,  

z technikum logistycznego, by uczniów na zajęciach praktycznych wysłać. 

Pan Bartłomiej Panek – z-ca kierownika PZD odpowiedział, że tak. Dodał, 

że sprzęt jest tylko też musiałby pozyskać informacje na temat kosztów, bo sprzęt 

zostawia firma i liczy automatycznie przez te 2. dni i po 2. dniach zbiera dane tylko  

to są znowu koszty, taniej będzie pracowników. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu poinformował, że by wolał uczniów 

wysłać. Dodał, że wie, że jak chodził do szkoły budowlanej to był technik budowy 

dróg i mostów kołowych i wie, że badali dla Wielunia. Przekazał, że to było bardzo 

wiarygodne. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu opowiedział,  

że kiedyś wracał z pracy i stał samochód PZD w Gaszynie, później jechał do miasta  

– znowu stali, więc zadzwonił do pani kierownik, która go poinformowała,  

że badali natężenie ruchu.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dodał, że może chociaż by był jakiś 

pogląd i wtedy można udowodnić pewne kwestie.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że ostatni 

pomiar był robiony w 2021. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, czy tak.  

Pan Bartłomiej Panek – z-ca kierownika PZD wyjaśnił, że to są jeszcze 

pomiary odnośnie… 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dopowiedział,  

że szlaku bursztynowego. 

Pan Bartłomiej Panek – z-ca kierownika PZD kontynuował,  

że na przejściach, na przejazdach kolejowych też jesteśmy zobligowani raz,  

na bodajże 5 lat robić takie pomiary i na drogach też musimy. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że na drodze, o którą było zapytanie, to było chyba natężenie 3400 na dobę,  

a na drodze 4510 blisko 5600 na dobę. 

Pan Bartłomiej Panek – z-ca kierownika PZD zaproponował, żeby zrobić 

tam, gdzie zastanawiamy się nad projektami. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zgodził się i powiedział,  

że te 3 poglądowo zrobić i będzie odpowiedź. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, aby pan 

Panek przemyślał jak to zrobić. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że myśli, że z panią 

dyrektor i w ramach praktyk. 

Pan Bartłomiej Panek – z-ca kierownika PZD odpowiedział, że jeżeli  

ci uczniowie będą mogli zostać sami na drodze, to jak najbardziej. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że nie wiadomo,  

czy można zostawić. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że to trzeba sprawdzić. 

Pan Krzysztof Dziuba – Wicestarosta Wieluński poinformował,  

że są urządzenia, trzeba by było zapytać ile kosztują, ale one dają więcej 

odpowiedzi, prędkość z jaką przejeżdżają, klasyfikację pojazdu. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dodał też, że ile złamanych 

przepisów. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, żeby policzyć 

koszty. 
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Pan Krzysztof Dziuba – Wicestarosta Wieluński podkreślił, że trzeba 

sprawdzić ile to kosztuje.  

Pan Bartłomiej Panek – z-ca kierownika PZD poinformował, że to sprawdzi. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dopowiedział, że być 

może wystarczyłaby jakaś kamera. 

 Pan Krzysztof Dziuba – Wicestarosta Wieluński powiedział, że pytanie  

ile kosztują. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że na drzewie 

umieścić.  

Pan Bartłomiej Panek – z-ca kierownika PZD powiedział, że na następny 

Zarząd będą mieli tę informację.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że przy jakimś 

znaku, po 8 godzinach ściągnąć  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu odpowiedział, że trzeba się 

dowiedzieć, czy jest taka możliwość. 

Pan Bartłomiej Panek – z-ca kierownika PZD przekazał, że oni jak robią 

pomiary to dwa dni pod rząd, 48 godzin. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy nie można tego wypożyczyć, na przykład.  

Pan Bartłomiej Panek – z-ca kierownika PZD odpowiedział, że można. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zamknął punkt 5.  

 

 

 

Pkt 6 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opinii dotyczącej 

projektu pn: „Rozbudowa drogi gminnej w m. Gligi”. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią 

naczelnik Wydziału Architektury i Budownictwa – Arletę Dobkowską. Zapytał,  

czy są jakieś uwagi.  

Pani Arleta Dobkowska – naczelnik Wydziału Architektury i Budownictwa 

odpowiedziała, że nie było uwag naczelników. 



25 
 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dopytał,  

czy nie mamy żadnych konfliktów przy tej drodze. 

Pani Arleta Dobkowska – naczelnik Wydziału Architektury i Budownictwa 

odpowiedziała, że nie. Dodała, że to jest droga gminna, odcinek 315 m. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są jakieś 

pytania. Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie „za” podjęciem uchwały. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 871/22 w sprawie opinii dotyczącej projektu pn.: „Rozbudowa drogi gminnej  

w m. Gligi” (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 871/22 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pkt 7 

Rozpatrzenie wniosku osoby fizycznej o nabycie nieruchomości, stanowiącej 

własność powiatu wieluńskiego oznaczonej numerem działki 826/4  

o pow. 0,0108 ha położonej w obrębie Dąbrowa, gmina Wieluń. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał  

z-cę naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Gospodarki 

Nieruchomościami – panią Justynę Kałuziak. Poprosił o krótkie przedstawienie 

sprawy. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami omówiła przedmiotową sprawę. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał o położenie działki. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami wskazała miejsce i kontynuowała 

omawianie sprawy. 
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Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy ul. Kolejowa  

aż do ul. Dobrej. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami potwierdziła i powiedziała, że ul. Dobra 

już dawno była gminy, teraz to stanowi taki ciąg. Kontynuowała omawianie sprawy. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że musimy zrobić na to wycenę. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami potwierdziła i kontynuowała omawianie 

sprawy. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że kiedyś 

był taki przepis odnośnie pierwokupu.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami dopowiedziała, że sąsiad tak, ale pod 

względem drogowym nie ma znaczenia ta działka, ponieważ sprawdzała  

to w architekturze, w Wydziale Inwestycji w Urzędzie Miejskim, czy przypadkiem  

ta działka nie jest może brana pod uwagę, ale nie, a u góry w Dąbrowie jest 

zabudowa jednorodzinna szeregowa z wjazdem od drugiej strony, więc ten trójkąt  

nie ma znaczenia dla tych powyższych działek.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu poruszył sprawę planu 

przebudowy ul. Kolejowej.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami wyjaśniła, że właśnie o to pytała  

w architekturze i Wydziale Inwestycji w Urzędzie Miejskim i ona nie jest brana pod 

uwagę.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

skarbnikowi. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że widzi,  

że ta działka może wynieść, według wyceny około 5 tys. zł. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że nie wie, bo jak kiedyś 

mówiła, nie może oceniać wartości, bo Ustawa o gospodarce nieruchomościami 

(Ugn) teraz wprowadziła jakąś karę wysoką za to, że jak się nie jest rzeczoznawcą 

majątkowym to nie można określać wartości, ale to jest kwota, którą my wypłacaliśmy 
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odszkodowanie tam na ul. Chorwackiej w Dąbrowie i takie odszkodowanie zostało 

ustalone, i taka wartość za działkę drogową, czyli mówi mało atrakcyjną, drogową 

działkę, taka została przyjęta. Dodała, że u nas przeznaczenie w planie jest wyższe, 

więc teoretycznie kwota powinna być wyższa, ale jak widać kształt działki jest średnio 

atrakcyjny. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że chodzi mu  

o co innego, że tutaj pod spodem jest napisane  o wycenie. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami dodała, że musimy ponieść, właśnie 

dlatego chciała od razu Zarząd uprzedzić, że to będzie związane z kosztami,  

czyli musimy zrobić operat, wykazy i do prasy dać, tam to nie są duże kwoty,  

bo 150 zł-300 zł, ale z tego myśli, że uskładałoby się ok. 1000 zł. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czyli jest możliwe, żeby 

ten nabywca poniósł później koszty tej wyceny, czy nie. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że nie. Tak się dzieje 

tylko przy sprzedaży użytkowania wieczystego i to ustawa przewiduje od razu. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Jurdzińskiemu. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu ponieważ tutaj ten pan zgłasza się 

z takim podaniem dotyczącym zbycia działki i zwraca się z wnioskiem o wskazanie 

proponowanych warunków nabycia, zaproponował, żeby wpisać taką informację,  

że jak najbardziej jesteśmy za tym, żeby sprzedać tę działkę, natomiast jego 

propozycja jest taka, żeby do wartości, która będzie podana przez operat, przez 

rzeczoznawcę dodać koszty tego rzeczoznawcy, po prostu na takich warunkach. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami poinformowała, że zawsze możemy tak 

zrobić, bo jak była robiona Jasna Góra, poznaliśmy wartość z operatu i później 

Zarząd ustalał cenę, więc Zarząd przecież w Jasnej Górze też ustalił sobie wyższą 

cenę niż w operacie, my po prostu musimy poznać z operatu wartość, żeby  

nie podać tej wartości zbyt niskiej. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że myśli, że to będzie 

uczciwe dla wszystkich stron. 
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Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami uznała, że po prostu trzeba mu odpisać, 

że wartość będzie ustalona w drodze operatu, to znaczy nie w drodze operatu tylko  

w drodze uchwały Zarządu, bo taka będzie przyjęta później w następnej kolejności. 

Pan Krzysztof Dziuba – Wicestarosta Wieluński odnośnie trybu 

przetargowego i bezprzetargowego zapytał, czy oprócz tego pana ktoś ma interes, 

żeby to kupić. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że właśnie tak jak 

mówiła, tam są domki jednorodzinne, tutaj gmina Wieluń i ta ulica Kolejowa, więc nie, 

tam nikt inny nie ma interesu. Dopowiedziała, że to chodzi tylko o przyszłość,  

o kontrolę RIO, kogokolwiek. 

Pan Krzysztof Dziuba – Wicestarosta Wieluński powiedział, że jeśli zrobimy 

przetarg to ten ktoś powie nikt tego nie kupi, to ja nie będę startował, to będą musieli 

obniżyć cenę. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że nie musimy, 

możemy. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu również powiedział, 

że możemy.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami dodała, że tam zapis jest w Ugn,  

że możemy. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że to jest 

Skarbu Państwa. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odrzekł, że to jest w jego 

interesie, żeby kupić. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami dopytała, czy ta działka? 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu potwierdził. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że to jest własność 

powiatu.  
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Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, czy on wie, jaki to koszt jest 

w przybliżeniu. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że w przybliżeniu 

mówiła mu, że to może być około 5-6 tys. zł, ale mówiła, podkreślała wielokrotnie,  

że nie może określać wartości nieruchomości. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, czy dalej był zainteresowany. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami poinformowała, że on był 

zainteresowany i powiedział, że za duże pieniądze tego nie kupi, ale powiedział,  

że by to kupił, bo raz, że by nas wybawił z kłopotu, a dwa, że jemu by się  

to przydało po prostu do zjazdu z ul. Dobrej, więc jakieś zainteresowanie wykazuje, 

tym bardziej, że już dzwonił raz, powiedzmy jakieś 3 miesiące temu, nie wie nawet 

czy nie złożył podania, potem to podanie wycofał szybciutko i już jakby prosi drugi 

raz o tę działkę. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu odpowiedział, żeby nie było tak,  

że my zrobimy operat, wszystko i że 5 tys. zł, a on powie nie, 2 tys. zł tyle mogę dać. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, że ona jakby mu mówiła 

o tej kwocie bardziej 5 tys. zł-6 tys. zł, chociaż, podkreśliła, że jej nie wolno określać 

wartości. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał ile będzie 

kosztował.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że postara się zrobić  

go jak najtaniej się da, ponegocjuje z panią, która, jak widzi jest tu najtańsza  

na rynku. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, czyli  

na ten moment wyrażamy zgodę. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami poinformowała, że na ten moment 

chodzi o wyrażenie zgody, bo w sumie nie wiedziała jaka będzie decyzja Zarządu,  

bo to jest specyficzna działka. Dodała, że przygotuje na następny raz formę  

o przeznaczeniu. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

wyrażeniem zgody na sprzedaż nieruchomości, stanowiącej własność powiatu 

wieluńskiego oznaczonej numerem działki 826/4 o pow. 0,0108 ha położonej  

w obrębie Dąbrowa, gmina Wieluń. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) wyraził zgodę  

na sprzedaż nieruchomości, stanowiącej własność powiatu wieluńskiego oznaczonej 

numerem działki 826/4 o pow. 0,0108 ha położonej w obrębie Dąbrowa, gmina 

Wieluń (głosowało 5 członków Zarządu).  

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

     

    

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił, aby pani 

naczelnik poinformowała o zamiarach, pan wójt się zwrócił z pismem do nas.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że nie, pan wójt się  

nie zwrócił z pismem, pan wójt ostatnio, jak był przy prośbie panów, oczywiście 

mówimy o panu wójcie z gminy Mokrsko – panu Dąbrowskim, który zwrócił się  

do nas, do pana naczelnika, żeby mu wytyczyć tę działkę, którą nabył od powiatu  

i zapytała o to, czy nadal jest zainteresowany tą drogą, bo pan wójt kiedyś tutaj 

pojawił się u nas z pomysłem, że może zwiększyłby atrakcyjność działek naszych  

na Jasnej Górze i gdybyśmy mu tak tę wewnętrzną drogę przekazali w formie 

darowizny, bo tylko taka wchodzi w grę, to by tę drogę utwardził, on by tam 

doprowadził wodociąg, po prostu zwiększyłby atrakcyjność naszych pozostałych 

działek. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że tak, 

rozmawiał z nim. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dodał, że to wyrażamy zgodę. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odrzekła, że jeśli by była taka wola 

Zarządu to może przygotować stosowne dokumenty. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że trzeba 

przygotować na następny Zarząd tylko, żeby się pan wójt zwrócił do nas z pismem.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami dopytała, żeby wystąpił z pismem 

jednak. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu potwierdził. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, czy ta jedna jest sprzedana, 

tak? 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że ta jedna jest 

sprzedana i tam jest taka historia, że w ciągu pół roku, czyli jakby do lipca, jeśli już  

o tym rozmawiają, to sobie pozwoli jeszcze o tym powiedzieć, że do lipca mamy czas 

na ogłoszenie drugiego przetargu bez wykazu, czyli pomijając 21. dni, więc tylko 

musimy zdecydować czy ogłaszamy.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że chodzi  

o szybką decyzję.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, że tak, to będzie po prostu 

szybszy przetarg, drugi - możemy obniżyć cenę, nie musimy, więc tylko decyzja 

jakby też mogłaby być Zarządu, czy w ogóle mamy to robić i przystępować  

do drugiego przetargu, czy mamy poczekać. Ogólnie operat jest ważny rok, więc 

możemy rok czekać, tylko potem będzie to ogłoszenie w prasie, teraz patrzyła 151zł 

kosztowało i 21. dni wisi wykaz, czyli procedura jest troszkę dłuższa,  

więc decydujemy, albo do lipca robimy drugi przetarg albo czekamy, nie wie, jak pan 

wójt uatrakcyjni naszą nieruchomość. Dodała, że on twierdzi, że jest wola w Radzie, 

żeby tam tę drogę zrobić. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wytłumaczył,  

że on wyszedł z takiego założenia, rozmawiali jeszcze przed tym ogłoszeniem  

tej działki, żywo się interesował tym i nawet skutecznie, można powiedzieć. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami dodała, że dla nas to jest kwestia tylko 

darowania tej drogi gminie. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że tak, 

bo odpadnie nam kwestia utrzymania później tej drogi.  
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Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami dodała, że jeśli pan wójt chce przy 

okazji uatrakcyjnić. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu uznał, że musiałby 

się z pismem zwrócić, musimy taką procedurę mieć, dokumenty.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, że dobrze.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dodał, że jeszcze jeden można zrobić, 

jak nic nas to nie kosztuje. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że teraz drugi przetarg 

będzie nas kosztował tylko ogłoszenie w prasie o przetargu. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, czy w „Kulisach” było  

ogłoszenie. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że nie, to musi być  

w prasie o szerszym zasięgu.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zaproponował, że może do „Kulis” też 

dajmy, bo to taka lokalna gazeta.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, że poprosi o wyceny. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że robimy 

ogłoszenia w gminach.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami dopowiedziała, że zawsze jest w „Nasz 

Tygodnik”, w tym dodatku Dziennika Łódzkiego. 

Pan Krzysztof Dziuba – Wicestarosta Wieluński dodał, że w Kulisach 

ogłoszenie wrzucają jeszcze na swojego Facebook’a, który ma zdecydowanie 

większy zasięg niż gazeta.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu uznał, że to dobry pomysł. 

Pan Krzysztof Dziuba – Wicestarosta Wieluński zasugerował,  

że nie w gazecie tylko na Facebook’a. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że ruch się powoli 

zaczyna, wie, bo na terenie Skomlina chyba dwie straciły właścicieli. 
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Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami zapytała, czyli ma przygotować,  

na kolejny Zarząd ten drugi przetarg odnośnie Jasnej Góry.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że tak. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami zapytała, co ze Skrzynnem. Dodała,  

że to jest taka sama sytuacja, możemy robić, nie musimy, dzwonił kiedyś ktoś, był 

bardzo zainteresowany, ale nigdy już się nie odezwał więcej, bo te banery ciągle tam 

wiszą, więc one już tą zachętą są tam. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował,  

że przedyskutujemy, on jeszcze tylko rozezna kwestię.  

 Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami dopytała, czyli zaczniemy od Jasnej 

Góry.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że tak. 

 

 

 

 

Pkt 8 

Przyjęcie informacji Dyrektora Domu Dziecka im. św. Urszuli Ledóchowskiej  

w Komornikach o zawarciu w dniu 1.04.2022 r. aneksu do umowy najmu lokalu 

mieszkaniowego, zawartej w dniu 15.12.1992 r. pomiędzy Państwowym Domem 

Dziecka reprezentowanym przez dyrektora a nauczycielem Państwowego 

Domu Dziecka w Komornikach. 

 

 

 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zwrócił się do pani Kałuziak,  

że cały czas stoi na stanowisku, aby to zarządzenie, czy uchwałę Zarządu w sprawie 

tych czynszów zrobić. 
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Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami zapytała, czy jeszcze podnieść.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że nie podnieść, 

ustalić zasady.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że myśmy już ustalili. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami dodała, że nie, pan skarbnik  

myśli o zasadach. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu potwierdził, że myśli  

o zasadach i wtedy można by było rzeczywiście podjąć nową umowę. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami dodała, żeby ją już zaktualizować. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał dyrektor 

Domu Dziecka – panią Katarzynę Olejnik. Powiedział, że w sprawie czynszu jest 

sprawa prosta, pani dyrektor to wyrównała. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami dodała, że kwestia aneksów jest prosta 

o tyle, że ona wynika z wcześniejszej decyzji Zarządu, kiedy to Zarząd Powiatu 

uchwałą przyjął stawkę tak, czyli tu pani dyrektor, jakby w sposób naturalny kwestię 

stawki aneksuje, ale przy okazji też pani dyrektor się tu przyjrzała wszystkim innym 

składnikom tego czynszu i to jest wszystko zaktualizowane i zmienione. Dodała,  

że suma summarum w poprzednim aneksie z lutego było 510,40 zł, teraz jest  

591,20 zł, oczywiście bez energii elektrycznej. Dopowiedziała, że jest wzrost tak,  

bo tu jedno wzrasta, druga kwota się zmniejsza, w tych stawkach. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że rozumie, że Zarząd przyjął tę informację chyba, że są pytania jakieś do pani 

dyrektor w sprawie tego punktu. Nikt się nie zgłosił. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu przyjął informację Dyrektora Domu Dziecka  

im. św. Urszuli Ledóchowskiej w Komornikach o zawarciu w dniu 1.04.2022 r. aneksu 

do umowy najmu lokalu mieszkaniowego, zawartej w dniu 15.12.1992 r. pomiędzy 

Państwowym Domem Dziecka reprezentowanym przez dyrektora a nauczycielem 

Państwowego Domu Dziecka w Komornikach. 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pkt 9 

Przyjęcie sprawozdania z działalności Domu Dziecka im. św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach za rok 2021 – temat sesyjny. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią 

Patrycję Świtalską – kierownika Oddziału Zdrowia i Spraw Społecznych. Zapytał,  

czy pani dyrektor coś chciała dodać do tego. 

Pani Katarzyna Olejnik - dyrektor Domu Dziecka im. św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach omówiła krótko przedmiotową sprawę. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, ile jest  

na dzisiaj wychowanków.   

Pani Katarzyna Olejnik - dyrektor Domu Dziecka im. św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach odpowiedziała, że mamy 14. wychowanków. 

Dodała, że ostatnio dziewczynka była nowa przyjęta z naszego powiatu, dziecko 

zostawione na lotnisku bez opieki przez ojca.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że słyszał 

o tej sytuacji. Zapytał, czy są pytania. Otworzył dyskusję. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, a jakby ta liczba była 

przekroczona to, co wtedy. 

Pani Katarzyna Olejnik - dyrektor Domu Dziecka im. św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach odpowiedziała, że za każdym razem musiał 

wyrazić zgodę Urząd Wojewódzki na to czasowe, przy czym od razu nie mógł 

wyrazić zgody na zwiększenie liczby wychowanków, nawet jeżeli ten przepis jeden 



36 
 

umożliwiał coś takiego w przypadku, kiedy mamy na miejscu wychowanków, którzy  

w tygodniu przebywają poza placówką, np. mamy jednego wychowanka, który jest  

w Gromadzicach, jedną wychowankę, która jest w Młodzieżowym Ośrodku 

Socjoterapii w Łodzi, to teoretycznie można poprosić o wyrażenie zgody na przyjęcie 

kolejnego dziecka z tym, że bardzo trzeba dopilnować tego, żeby jednocześnie  

w budynku Domu Dziecka nie przebywało więcej niż 14. wychowanków, więc jeżeli  

w weekend mamy przypadki urlopowania to jest wszystko w porządku, gorzej  

by było, gdyby nie wyjechało żadne dziecko na urlopowanie. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że czasami są takie sytuacje, że musimy tak natychmiastowo podejmować decyzje  

i na tymczasowo dopiero szukać, tu jest taki zapis, według niego nietrafiony,  

bo powinien to być taki okres przejściowy, bo trudno jest w tej chwili też znaleźć inną 

lokalizację dla dziecka, tym bardziej, że wtedy my płacimy innym powiatom,  

a nie utrzymujemy sami u nas. 

Pani Katarzyna Olejnik - dyrektor Domu Dziecka im. św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach odpowiedziała, że myśli, że tymczasowe sytuacje 

są możliwe.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że możliwe 

są, ale żeby to już było, żeby nie było za każdym zgody, tej papierologii jest tyle.  

Pani Katarzyna Olejnik - dyrektor Domu Dziecka im. św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach odpowiedziała, że chyba tego nie przeskoczymy.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, czy w tej chwili nie ma dzieci  

z naszego powiatu w innych powiatach, czy są takie.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że są. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu również odpowiedział, że są. 

Pani Katarzyna Olejnik - dyrektor Domu Dziecka im. św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach odpowiedziała, że są, podobno są, ale tę wiedzę 

ma pani dyrektor PCPR. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powtórzył, że są. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu poinformował, że są, bo gdzieś 

to było, patrzył, płacimy. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że podpisywaliśmy porozumienia z Katowicami chyba ostatnio, ale też czasami  

są w rodzinach zastępczych.  
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Pani Katarzyna Olejnik - dyrektor Domu Dziecka im. św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach dodała, że trzeba obserwować, jak to się będzie 

kształtowało. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że to już 

pani dyrektor z PCPR tym się zajmuje i ona jak gdyby kieruje. Zapytał, czy ktoś 

jeszcze chciałby zabrać głos. Udzielił głosu panu Łukaszowi Dybce. 

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że ma pytanie patrząc  

na koszt, na budżet placówki, czy od tego momentu rozmowy z panią na Zarządzie  

o tych etatach, to co pani zrobiła w tym zakresie, żeby zmniejszyć ilość etatów? Jakie 

pani przymiarki, czy jakie zaciągnęła opinie z innych domów dziecka, jak to zrobić, 

żeby te koszty utrzymania u nas były niższe? 

Pani Katarzyna Olejnik - dyrektor Domu Dziecka im. św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach odpowiedziała, że decyzji żadnej nie podejmowała, 

bo ta sprawa jest w toku, pani kierownik zbierała informacje. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu potwierdził,  

że sprawa jest w toku. 

Pani Katarzyna Olejnik - dyrektor Domu Dziecka im. św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach dodała, że uważa, że te nasze dzieci zostały już 

tak okradzione z uwagi w ich przeszłości w domach rodzinnych… 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że nie grajmy  

na emocjach, bo w innych domach dziecka nie możemy powiedzieć, że jeżeli jest 

mniej pracowników, że one mają gorsze warunki, że są źle traktowane, czy jakoś 

inaczej. Tutaj chodzi o czysto taką praktyczną sprawę ułożenia tych etatów  

i obniżenia kosztów funkcjonowania Domu Dziecka, nie możemy sobie pozwolić, 

żeby, bardziej się opłacało nam, żeby dzieci były w innych placówkach  

w ościennych powiatach, bo tam koszt, nie wie, na jednego wychowanka jest 5 tys. zł 

czy 6 tys. zł, to lepiej, żebyśmy tam zapłacili niż u nas, nie wie, blisko 10 tys. zł. 

Pani Katarzyna Olejnik - dyrektor Domu Dziecka im. św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach odpowiedziała, że nie mówi, że one są gorzej tam 

traktowane, na pewno mniej mają indywidualnej opieki, tego czasu indywidualnego 

poświęconego, bo to jest naturalne ograniczenie. Dodała, że natomiast dla niej 

jedynym takim rozsądnym rozwiązaniem to jest jednak utworzenie tej drugiej 

placówki na 14. osób, wtedy te koszty naprawdę się rozkładają, bo z pewnych 

kosztów nie można zejść typu, np. ogrzewanie mieszkania, co może to robi, zakręca, 
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jeśli nie są na terenie dworku, która jest częścią w tej chwili taką rekreacyjną, starają 

się zakręcać te kaloryfery, żeby te koszty zmniejszyć, ale to nie są duże zyski.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że mówił o etatach, pytał 

o etaty, nie mówi o rzeczach, które są konieczne, ogrzewanie tylko cały czas  

ma na uwadze etaty. Zapytał, czy nie uważa pani, że ilość 16. etatów do 14. 

wychowanków to nie jest za dużo.  

Pani Katarzyna Olejnik - dyrektor Domu Dziecka im. św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach odpowiedziała, że uważa, że nie jest za dużo,  

bo mieliśmy 22. pracowników, w tej chwili mamy 16., więc ta redukcja nastąpiła. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, że przy 22. pracownikach 

było ile wychowanków.  

Pani Katarzyna Olejnik - dyrektor Domu Dziecka im. św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach odpowiedziała, że był standard na 30. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu odrzekł, że teraz mamy 

wychowanków 14., a 16. pracowników. 

Pani Katarzyna Olejnik - dyrektor Domu Dziecka im. św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach powiedziała, że jeżeli zapadnie tutaj taka decyzja, 

że jest konieczność, to będzie się zastanawiać, co z tym zrobić. Dodała, że w tej 

chwili nie podejmowała żadnych działań, jako że sprawa jest w toku. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powtórzył, że jest 

w toku, komisja się zbierze i pojedzie tam, i to sprawdzi z panią dyrektor PCPR 

i wtedy podejmie. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, kiedy pojedzie ta komisja. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że myśli, że jak pani kierownik się wyrobi, bo jest dużo takich różnych rzeczy i tam 

jeszcze jest kwestia uzgodnienia z radcą prawnym, jak to się ma odbyć itd.  

 Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu uznał, że stoimy teraz w trudnej 

sytuacji tak, szukamy pieniędzy na pokrycie rosnącego WIBOR-u, a tutaj jego 

zdaniem bardzo grube pieniądze uciekają nam przez palce i ta decyzja powinna być 

bardzo szybko podjęta i coś z tym zrobione, bo trwanie w takiej sytuacji jest 

naprawdę, dla niego to jest wstyd, że nie potrafimy szybko działać tylko,  

że to odwlekamy, odwlekamy i płacimy te etaty tutaj, do 14. wychowanków 16. 

etatów to naprawdę jemu się w głowie to nie mieści.  
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 Pani Katarzyna Olejnik - dyrektor Domu Dziecka im. św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach dodała, że też dzwoniła po niektórych placówkach, 

też zrobiła jakieś rozeznanie, wie, że taka placówka w naszym województwie 

powstała nowa przy istniejącej już, czyli mają jakby dwa budynki na jednym terenie  

2 razy po 14. wychowanków i ten koszt tam też wychodzi około 8 tys. zł miesięcznie 

na wychowanka, więc na przykład tutaj mamy w okolicach Tomisławice, to tam też 

jest podobny ten koszt tak, więc kwestia tego czy chcemy mieć te dzieci lepiej trochę 

zaopiekowane, bo to jest problem w momencie, kiedy my też jesteśmy na wsi, 

wszędzie musimy dojechać. Podczas dyżuru popołudniowego musi wychowawca 

pojechać, np. po dziecko na praktyki, bo nie mamy już autobusów tylu, ile mieliśmy  

w przeszłości, tak okrojone są kursy, że to się po prostu w głowie nie mieści, jest 

mnóstwo tych wyjazdów, tak jak pan powiedział na poprzednim Zarządzie, że jakiś 

tam dyrektor ma, ileś tam przejeżdża kilometrów, samochód jest do wymiany, u niej 

jest dokładnie to samo, bo mnóstwo jest tych wyjazdów do Łodzi, do specjalistów,  

do Warty, do Sieradza, do Młodzieżowego Ośrodka Socjoterapii, to są dalekie 

wyjazdy, to już po prostu jeden wychowawca znika cały dzień z pracy, bo to nie jest 

na 5 minut wyjazd. Tutaj w Wieluniu ortodonta, staramy się, żeby te dzieci to, czego 

nie miały w domach rodzinnych, żeby tutaj były zaopiekowane, więc u nas bardzo 

jest poważnie potraktowana sprawa leczenia zębów i ortodoncji. Dodała,  

że przykładamy się do tego, do czego tylko możemy, żeby tym dzieciom jakieś 

szanse wyrównać, kiedy startują w dorosłe życie, naprawdę jest co robić, już nie 

mówi o sytuacjach, kiedy nagle jakieś pogotowie, czy trzeba jechać z dzieckiem  

na pogotowie, czy do szpitala, to jest po prostu niemożliwe, żeby jeden wychowawca 

był z 14-tką dzieci. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że dobrze, żeby to jeszcze bardziej zobrazować o tym, co pani dyrektor mówiła, 

zwrócił się do pani kierownik, aby przygotować pismo do pani dyrektor, aby 

sprawdziła, ile jest dzieci z terenu powiatu wieluńskiego w innych domach dziecka, 

bo nawet to, co pani mówiła, żeby te koszty zredukować, to być może by trzeba było 

pomyśleć inaczej odnośnie organizacji. 

Pani Katarzyna Olejnik - dyrektor Domu Dziecka im. św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach poinformowała, że wiemy jeszcze o takiej sytuacji, 

że któryś powiat to właśnie pani dyrektor jej o tym mówiła, nawet nie wie, o który 

powiat chodzi, taką politykę poprowadzili przyjmowania wychowanków do Domu 
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Dziecka, że np. swoje dzieci powiatowe umieszczają w formach rodzinnych, 

a placówkę mają dla dzieci z zewnątrz, ponieważ za tym idą pieniądze, to ona sobie 

myśli, że jeżeli byśmy przymierzyli się, żeby jednak tę drugą placówkę utworzyć  

u nas to może być taka podobna sytuacja, że jakby ta druga placówka dofinansuje 

nam nawet dzieci z naszego powiatu. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że chcemy wiedzieć po prostu, jak to wygląda. 

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych zapytała, czyli do pani dyrektor PCPR-u.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że tak. 

Pani Katarzyna Olejnik - dyrektor Domu Dziecka im. św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach dodała, że ludzie nie stracą pracy, natomiast tak  

w między czasie też chciałaby zadać takie pytanie, że gdyby doszło do tego, czego 

by nie chciała, że trzeba kogoś zwolnić, czy jesteśmy w ramach naszego powiatu  

w stanie zapewnić pracę takiej osobie? Dodała, że gdzieś dochodzą ją słuchy,  

że w Bursie, np. są pracownicy, którzy mają uprawnienia do odejścia na emeryturę, 

czy będą stworzone takie możliwości, np. żeby te osoby nie zostały bez pracy,  

bo powie szczerze, że z bólem serca się przypatrywała temu zatrudnieniu. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że jeżeli dojdzie do tego, to będziemy starać się to łagodnie przeprowadzić,  

ale jeszcze decyzji takiej nie ma, dopiero musimy wszystko posprawdzać, jak to 

wygląda. 

Pani Katarzyna Olejnik - dyrektor Domu Dziecka im. św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach dodała, że ostatnio wychowawczyni, która przyszła 

do pracy to jest matka czwórki dzieci, więc też nie chce być taką osobą, która nagle 

zostawia bez pomocy osobę, która traci pracę, jeżeli do tego dojdzie. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem sprawozdania i przekazaniem na Komisję i na sesję.  
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie z działalności Domu Dziecka im. św. Urszuli Ledóchowskiej  

w Komornikach za rok 2021 – temat sesyjny i przekazał na Komisję Budżetu, 

Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu oraz na sesję Rady Powiatu  

w Wieluniu (głosowało 5 członków Zarządu).      

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pkt 10 

Przyjęcie sprawozdania z działalności Domu Pomocy Społecznej w Skrzynnie 

za rok 2021 – temat sesyjny. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że Zarząd otrzymał sprawozdanie.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że tylko jedną rzecz 

wtrąci, w tamtym roku, jeżeli chodzi o pobyt obcych dzieci z naszego terenu  

w obcych placówkach, to ponieśliśmy koszty 134 905 zł, natomiast w tym roku mamy 

zaplanowane 160 tys. zł, a na koniec miesiąca marca ten koszt wyniósł już 60 tys. zł, 

więc już jest ponad plan, zobaczymy co będzie. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że dlatego mu 

chodzi o to. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odrzekł, że poniżej 200 było,  

bo pamięta taką tabelkę.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał kierownika 

Działu Medyczno –Terapeutycznego w Domu Pomocy Społecznej w Skrzynnie  

- panią Joannę Kolanek. Zapytał, czy pani Kolanek chciałaby coś do tego dodać. 

Pani Joanna Kolanek – kierownik Działu Medyczno – Terapeutycznego  

w Domu Pomocy Społecznej w Skrzynnie powiedziała, że myśli, że sprawozdanie 

jest wyczerpujące, chyba, że Państwo mają jakieś pytania, na które będzie potrafiła 

odpowiedzieć. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał,  

że w zastępstwie pani dyrektor jest pani Kolanek ze względu na to, że pani dyrektor 

się szkoli i bardzo dobrze.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że chciał tylko 

zapytać, bo mu brakuje 20 tys. zł, jeśli chodzi o dochody, może coś nie było 

wymienione. Wytłumaczył, że to jest w miejscu gdzie są podane dochody, to jest 

kwota 6 417 000 zł i jak to się wszystko zsumuje, to mu wychodzi kwota 6 514 000 zł, 

a gdzieś wyżej mieliśmy podane 6 541 000 zł.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił pana 

Wojcieszaka, aby powiedział, na której to jest stronie. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odpowiedział, że na stronie 3 

mamy kwotę dochodów uzyskanych z tytułu odpłatności za pobyt, która wynosi 

6 417 000 zł i później mamy napisane ponadto DPS uzyskał dochody i jak to 

wszystko zsumujemy to nam wyjdzie 6 514 000 zł z groszami, a wcześniej mamy 

napisane, że dochody w wysokości 6 541 651 zł (w tym środki z KFS), ale być może, 

że są jeszcze jakieś inne dochody, które tu są po prostu niewymienione.  

Pani Joanna Kolanek – kierownik Działu Medyczno – Terapeutycznego  

w Domu Pomocy Społecznej w Skrzynnie powiedziała, że może chodzi o te środki 

z KFS. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czyli ta kwota 6 mln zł się panu nie zgadza.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odpowiedział, że jak to się 

zdejmie to też nie bardzo mu to wychodzi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu skierował się do pana 

Wojcieszaka i powiedział, że ma tutaj też analizę i oczywiście zgadza się kwota 

podana przez DPS, ale te 6 417 521 zł tak, zgodnie ze sprawozdaniem to są wpływy 

z usług za pobyt tych mieszkańców.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał,  

że mieszkańców, za odpłatność. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odrzekł, że to się zgadza  

ze sprawozdaniem na pewno. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odpowiedział, że tak, tylko jak  

to doda i pozostałe dochody, to mu nie wychodzi to 6 541 000 zł na stronie 3. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dodał, że może wykonanie 99,64%. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, jak to pan 

Wojcieszak obliczył. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odpowiedział panu Dybce,  

że też to sprawdzał.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał pana Wojcieszaka jaka 

jest różnica. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odpowiedział, że 27 156,60 zł. 

Dodał, że jakby przyjął metodologię, że wykonanie jest 99,64%, to planowane  

by wychodziło 6 440 708 zł, ale to też nam to nie wyjdzie. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że też nie wyjdzie. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu podkreślił, że być może, że są, 

jeszcze jakieś dochody, które są niewymienione, to na pewno by wszystko się 

zgadzało.  

Pani Joanna Kolanek – kierownik Działu Medyczno – Terapeutycznego  

w Domu Pomocy Społecznej w Skrzynnie poinformowała, że na pewno przekaże  

to pani dyrektor, która na następnym spotkaniu to wyjaśni. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dodał, że wydział księgowy się tym 

ma zająć. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy pozostali 

członkowie mają jakieś pytania. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że to jest tylko taka 

uwaga do tych jak zwykle tabelek.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił, żeby  

to sprawdzić do sesji.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że to jest sesyjny temat.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powtórzył, że temat 

jest sesyjny i prosi, aby to sprawdzić, ponieważ będą też komisje, także pani dyrektor  

ma czas do środy. 

Pani Joanna Kolanek – kierownik Działu Medyczno – Terapeutycznego  

w Domu Pomocy Społecznej w Skrzynnie odpowiedziała, że dobrze, przekaże  

to pani dyrektor i na pewno będzie to sprawdzone. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dodał, że pan Wojcieszak jest  

w Komisji. 
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Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że jest w Komisji  

i to sprawdzi. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dopowiedział,  

żeby wyjaśnienia złożyć, jeżeli będzie poprawka, pan Wojcieszak będzie na Komisji, 

wróci do tematu zapewne, także żeby pani była przygotowana. 

Pani Joanna Kolanek – kierownik Działu Medyczno – Terapeutycznego  

w Domu Pomocy Społecznej w Skrzynnie odpowiedziała, że na pewno przekaże 

pani dyrektor. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem sprawozdania i przekazaniem na sesję i na Komisję. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie z działalności Domu Pomocy Społecznej w Skrzynnie za rok 2021  

– temat sesyjny i przekazał na Komisję Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady 

Powiatu w Wieluniu oraz na sesję Rady Powiatu w Wieluniu (głosowało 5 członków 

Zarządu).  

Zaznacza się, że na CXXXIX posiedzeniu Zarządu przez Pan Henryk 

Wojcieszak - członek Zarządu zgłosił uwagę do strony 3 sprawozdania, którą należy 

wyjaśnić do dnia 18.05.22 r. w następującej kwestii: Kwota dochodów uzyskanych 

z tytułu odpłatności za pobyt mieszkańców w DPS w Skrzynnie wyniosła 

6.417.521,76 zł. Ponadto DPS uzyskał dochody, które po zsumowaniu dają kwotę 

6 514.494,40 zł, natomiast w pierwszym wersie na tejże stronie podane są dochody 

w wysokości 6.541.651,00 zł (w tym środki z KFS w wysokości 16.396 zł), zatem 

pomiędzy kwotą  6.541.651,00 zł a kwotą 6.417.521,76 zł jest różnica w wysokości 

27.156,60 zł.  

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 11 

Zapoznanie z informacją p.o. Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Wieluniu o stanie zobowiązań i należności SP ZOZ 

w Wieluniu na dzień 31.03.2022 r. oraz korektami za luty 2022, sporządzonymi 

według stanu księgowego na dzień 29.04.2022 r. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał  

p.o. dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu - 

panią Annę Freus. Zapytał panią dyrektor, z czego wynikają jeszcze te korekty,  

bo Zarząd, kiedyś tam to rozpatrywał, raz była korekta za luty, już kiedyś chyba  

była w marcu i teraz następna, więc z czego to wynika.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że korekty  

są i po zobowiązaniach, i po należnościach zaznaczając, że rozumie, że coś się tam 

pojawiło, jakaś faktura i wrzuciliśmy, bo przybyło zobowiązań, a nagle się okazało,  

że porównywalną kwotę mamy tu i tu, czy to te covidowe były? 

Pani Anna Freus - p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że tak, to są również te covidowe. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czemu tylko 

w należnościach wtedy i księgujemy dopiero jak przyjdą pieniądze. 

Pani Anna Freus - p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że absolutnie nie, wtedy jeżeli zostanie naliczenie dokonane, dodatki covidowe teraz 

po zmianach w 2022 roku wyglądały w ten sposób, że rozliczane było za każdą 

przepracowaną godzinę. Dodała, że w związku z tym troszeczkę pewnie dłużej 

ustalenia kadrowo-rozliczeniowe trwały w tym względzie, także jeżeli chodzi 

o należności to z tego wynika, że po prostu jeżeli z oddziału poszła informacja  

od lekarzy, że on tyle i tyle godzin przepracował na oddziale covidowym  

przy pacjentach covidowych w kontakcie bezpośrednim, potem jest to weryfikowane 

przez ordynatora, trafia do kadr i potem dopiero do działu rozliczeń, i wystawiona jest 

faktura na Narodowy Fundusz Zdrowia (NFZ). 
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Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że naliczyliśmy godziny, 

pojawiło nam się jak gdyby dopiero w tym momencie zobowiązanie, jak żeśmy 

naliczyli, tak? 

Pani Anna Freus - p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu dopowiedziała,  

że należność, jeżeli dodatki covidowe, to najpierw należność i zobowiązanie również, 

jeżeli jest faktura. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że należność 

w momencie wystawienia faktury do NFZ, tak? 

Pani Anna Freus - p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że tak, dokładnie. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że rozumie, 

naliczyła pani później, pojawiła się należność, faktura i zobowiązanie, i stąd te dwie 

korekty po obu stronach. 

Pani Anna Freus - p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że tak. Dodała, że Narodowy Fundusz Zdrowia nie pozwalał też wystawiać faktur, 

jeżeli chodzi o covidowe sprawy za nadwykonania i zgoda była dopiero w tym roku, 

gdzieś w kwietniu poszła taka informacja, że jest zgoda na to, żeby wystawić  

te faktury i z terminem do 20. maja należy te faktury wystawić, a to jest okres 

rzeczywiście pierwszego kwartału, także z tego może tak - nie z pomyłek tylko  

po prostu z uzgodnień i z rozliczeń tutaj tego terminu. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że po stronie 

zobowiązań i należności się pojawiły praktycznie te same kwoty, tam są jakieś 

„drobiazgi”.  

Pani Anna Freus - p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że jeżeli to dotyczy dodatku covidowego to tak, bo one są 100% finansowane, jeżeli 

innych kwestii to niekoniecznie, my też jesteśmy w takiej sytuacji, że odnośnie 

kierownika działu rozliczeń aktualnie pełni obowiązki szef informatyki u nas  

w szpitalu, w związku z tym to jest rozwiązanie też tymczasowe. Dlatego, że też 

pamiętamy, że kierownik działu rozliczeń z końcem roku straciła zatrudnienie  

w szpitalu i w związku z tym wdrażanie się nowej osoby też powoduje sytuacje,  

że pewne rzeczy się przedłużają, jeżeli chodzi o rozliczenia. Poinformowała,  

że sprawdzamy również zeszłe okresy, rok 2021 był posprawdzany już i rozliczone 

ewentualne kwoty brakujące po audycie, który był dokonany wcześniej, teraz też 

zleciła sprawdzenie roku 2020, bo jak co to będziemy oczywiście, jeżeli będą 
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jakiekolwiek należności dochodzić je od NFZ. Po prostu nie możemy sobie też 

pozwolić na sytuację, że jakiekolwiek należności szpitala są nieściągnięte. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, żeby jednak ktoś mocno 

informatyczny przy tych rozliczeniach był, bo te nowe oprogramowania, rozliczenia 

z Funduszem są dosyć wymagające informatycznie, bardziej niż księgowe nawet. 

Pani Anna Freus - p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu zgodziła się z tym 

i dodała, że tu jest połączenie tych dwóch materii jak najbardziej, oczywiście, że tak. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

pytania do pani dyrektor. Nikt się nie zgłosił. Dodał, że skoro nie ma to myśli,  

że Zarząd zapoznał się z informacją. 

Pani Anna Freus - p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu dopowiedziała,  

że wzrost jest widoczny aczkolwiek niezaskakujący dla nas, bo już tutaj 

informowaliśmy, że taka sytuacja będzie miała miejsce, usługi medyczne, koszt 

kontraktów, konkursy, które były przeprowadzone w listopadzie i grudniu zeszłego 

roku, skutkowały podwyższeniem wynagrodzeń lekarzy kontraktowców i tutaj  

te usługi medyczne są wyraźnie droższe, także tutaj jest to widoczne. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał o kredyty. 

Pani Anna Freus - p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że kredyty spłacamy oczywiście na bieżąco, jest to bardzo problematyczna kwestia, 

dlatego że odsetki już nam wzrosły miesięcznie o 100 tys. zł w każdym miesiącu 

w związku ze wzrostem WIBOR-u, także jest to problematyczne, podejmujemy 

rozmowy z PKO BP, z BGK również będziemy podejmować rozmowy, bo jeżeli 

będzie jakakolwiek opcja tutaj, żeby cokolwiek taniej to musimy w tę stronę pójść. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy pani mówi  

o limicie, czy o kredycie.  

Pani Anna Freus - p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że o kredycie, mówimy o kolejnej restrukturyzacji. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy mamy szansę taniej 

niż w BGK.  

Pani Anna Freus - p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że to znaczy w PKO BP bardzo chciałby nam zrestrukturyzować kredyty, które mamy 

w BGK w całej wysokości za niższą kwotę, aczkolwiek to wymagałoby oczywiście 

zgody od Banku Gospodarstwa Krajowego, być może tam podejmowane rozmowy. 
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Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czy w ogóle odezwali 

się, czy nie.  

Pani Anna Freus - p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że PKO BP tak, jesteśmy w ciągłym kontakcie jeżeli chodzi o PKO BP tak, widać,  

że banki mają, że tak powie, chęć, możliwości udzielenia tutaj kredytu. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy przejęliby też limit. 

Czy o tym pani rozmawiała, że limit by wzięli, zamiast tego BFF-u? 

Pani Anna Freus - p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że jeżeli chodzi o limit tak, istnieją tutaj różne opcje, opcja limitu, opcja, że możemy 

zmienić na kredyt inwestycyjny ewentualnie, bo też ten limit niejako wynika  

z inwestycji na SOR i z ratowania się co do płynności, chociaż już teraz również jest 

wykorzystywany, żeby tutaj załatać, że tak powie, wynagrodzenia, które są płacone 

na 20-tego, bo tutaj są kontrakty właśnie płacone i dyżury, a są to bardzo znaczące 

kwoty, od lipca kolejna podwyżka.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że ma takie pytanie, 

teraz jest maj i tutaj mamy dane na koniec marca, więc to jest też rozmowa  

już za późna, ale tutaj jeżeli chodzi o zobowiązania na 31. marca i porównanie  

ich do 28. lutego, zmniejszenie zobowiązań niewymagalnych, czyli rozumie była 

spłata tego kredytu w BFF, było 2 mln, zł, a 500 tys. zł zostaje na koniec marca, 

pytanie jest takie, czy koszty, a zwiększenie wymagalnych zobowiązań i to dotyczy 

przede wszystkim zobowiązań z tytułu dostaw i usług, bo odsetki od kredytu musimy 

zapłacić natomiast, czy nie są, jeżeli nie są, to dobrze - czy odsetki za zobowiązania 

te właśnie od należności i usług są mniejszy czy większe, analizuje tylko porównanie 

jednego miesiąca do drugiego, to też nie jest do końca jasne. 

Pani Anna Freus - p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że już 

tłumaczy, jeżeli chodzi o limit w koncie z BFF to my stale tym limitem obracamy, 

spłacamy go, jak tylko mamy taką możliwość, czyli wpłyną środki z NFZ-u, 

a zaciągamy, jak jest taka konieczność związana najczęściej z 25-tym z wypłatą 

wynagrodzeń, to wtedy ten BFF jest pobierany, bo tutaj, że tak powie, odsetki  

są bezlitosne, one co do zasady jakby porównywać z odsetkami ustawowymi  

to odsetki ustawowe są wyższe, aczkolwiek do wartości, zobaczymy, to cały czas 

trzeba analizować, dlatego że sytuacja dla kontrahentów również się zmienia,  

to co teraz się dzieje ma również wpływ na naszych dostawców, także zobaczymy 

jak w dalszym okresie, ale generalnie było przez długi okres tak i to się nadal 
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sprawdza, bo jak pamiętają Państwo mówiła często, że tak do 2 mln zł mamy 

przećwiczone, że takich mamy kontrahentów i dostawców, i tak to jest 

rozdysponowane między nich ta kwota naszego zobowiązania, że oni nie naliczają 

nam odsetek w ogóle, ale to jest taka sprawa, który wymaga naprawdę bieżącej 

analizy, bo to się może zmienić w każdej chwili i wtedy mogą zacząć naliczać, jak się 

zmienią realia my zmienimy swoje zachowanie w tej sytuacji. Dodała, że tak  

czy inaczej, to nie jest też tak, że chcemy utrzymywać te zobowiązania wymagalne 

wobec dostawców, tylko że musimy mieć taki bufor bezpieczeństwa, jeżeli chodzi  

o limit finansowy, nie możemy cały czas korzystać z tego limitu właśnie po to,  

żeby nie brakło, żeby wynagrodzenia były bezpieczne, kredyty były bezpieczne  

i inwestycje, które prowadzimy z dofinansowaniem zewnętrznym były bezpieczne, 

także ten limit jest po to, żeby po prostu tutaj te najważniejsze sprawy nam się  

nie rozjechały, a on nie może iść na kontrahentów, bo wtedy się okaże, że jesteśmy 

w jakimś zupełnie niebezpieczeństwie. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy sięgnęliśmy kiedyś 

4 mln zł, czy nie.  

Pani Anna Freus - p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że nie, w tym momencie limit jest spłacony na dzień dzisiejszy. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że maksymalnie 2 mln zł 

widział w sprawozdaniu. 

Pani Anna Freus - p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że tak, 

staramy się nie brać więcej, na koniec okresów rozliczeniowych nigdy nie bierzemy 

więcej, ma to swoją jakby drugą stronę, dlatego że biorąc kredyt w BGK, kiedy 

restrukturyzowaliśmy, zobowiązanie w BFF było na poziomie 2 mln zł i my nie 

chcemy sprawozdawczo, żeby to było kiedykolwiek więcej, żeby BGK nie miał tutaj 

do nas jakichkolwiek uwag. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu podziękował 

i powiedział, że myśli, że pytania się już wyczerpały. Stwierdził, że Zarząd zapoznał 

się z informacją dyrektora przez aklamację.  
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Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się przez aklamację z informacją  

p.o. Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu 

o stanie zobowiązań i należności SP ZOZ w Wieluniu na dzień 31.03.2022 r. oraz 

korektami za luty 2022, sporządzonymi według stanu księgowego na dzień 

29.04.2022 r.  

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy pani 

dyrektor chciałaby jeszcze coś dodać.  

Pani Anna Freus - p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że jest po konferencji kierowników podmiotów leczniczych szpitali powiatowych  

z całego kraju, to było takie zrzeszenie, na spotkaniu był obecny Wiceminister 

Zdrowia, był obecny Prezes AOTMiT-u, czyli tej Agencji Oceny Technologii 

Medycznych i Taryfikacji. Przekazała, że projekt rozporządzenia dotyczący 

modernizacji i efektywności szpitali jest w trakcie procedowania dalszego, 

najprawdopodobniej wejdzie, to jest taka kategoryzacja szpitali na te 4 grupy, także  

o tym wiemy, zaczekamy co z projektem. Dodała, że to co najistotniejsze  

na konferencji, to jeżeli chodzi o wzrost dofinansowania, od kwietnia wzrost jaki 

szpitale otrzymały z wyceny procedur to jest +4,5% do wartości ryczałtu,  

ale -3%, które były ze środków covidowych, czyli de facto tylko 1,5% na procedurach 

szpital otrzymał, dalsze przeszacowania mają być od 1. lipca, tutaj nie mamy 

pewności, nie wiemy czy podwyżki będą odrębnym źródłem, czy też będzie  

to w wycenie procedur. Jak tylko będzie miała jakieś informacje, to przekaże.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy to nie jest wiadome, 

tego nie powiedziano.  

Pani Anna Freus - p.o. dyrektora SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że tego jeszcze nie powiedziano, także czekamy na informacje lipcowe, bo na pewno 

wtedy będzie konieczność przeszacowania naszego planu finansowego. Dodała,  

że myśli, że do tego czasu nie ma sensu tego robić, to znaczy wewnętrznie ten plan 

finansowy może zrobić, ale tak naprawdę zasadne będzie, jak pójdą źródła 

finansowania, jak to będzie wyglądało, jeżeli chodzi o NFZ. Dopowiedziała, że tak 

czy inaczej jest duże zaniepokojenie, jeżeli chodzi o szpitale powiatowe z tego 
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względu, także na pewno jakieś środki oszczędnościowe trzeba będzie tutaj powziąć, 

bo jeżeli chodzi o maksymalizację przychodów, to oczywiście na TK jak najbardziej,  

na endoprotezy, mamy siły, żeby tutaj rozwijać się i tak należałoby zrobić, także  

zobaczymy, przed nami również zmiana zatrudnienia, jeżeli chodzi w szpitalu 

w kadrze lekarskiej, ale o to tym również jeszcze powiemy, to będziemy oczywiście 

informować. Jeżeli jakiekolwiek informacje szczegółowe byłyby to oczywiście 

zaprasza i wszelkich informacji udzieli, aczkolwiek na razie rzeczywiście jest tak,  

że jesteśmy w fazie czekania i jak tutaj AOTMiT przeliczy, przeszacuje 

i jakieś środki wpadną do szpitala, dla nas by było na pewno korzystne 

przeszacowanie procedur dane finansowe dotyczące zatrudnienia i finansów,  

i podwyżek AOTMiT zbierał ze wszystkich szpitali, my te informacje również 

przekazaliśmy, także czekamy. 

 

 

 

 

 

 

Pkt 12 

a) Udzielenie zgody na przeprowadzenie procedury konkursowej  

na stanowisko Dyrektora  Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu. 

 

b) Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia 

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania Komisji 

Konkursowej do przeprowadzenia konkursu na stanowisko Dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że myśli, 

że tutaj nie ma co czekać tylko taką zgodę wyrażamy, stawia taki wniosek,  

aby taką zgodę wyrazić, a jeżeli chodzi o podpunkt b) to możemy tutaj wyznaczyć  

z członków Zarządu osobę, czy jeszcze mogą być też z Rady, czy z Komisji Zdrowia. 
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 Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych dodała, że od 3 do 6 przedstawicieli podmiotu tworzącego.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że tak  

i ten punkt byśmy dopiero rozpatrzyli w dniu sesji i wtedy byśmy uchwałę przedłożyli, 

bo ma problem z lekarzem - nie może lekarza znaleźć na ten moment, który by się 

podjął, jeszcze musi z jednym rozmawiać, ale to zobaczymy jak pójdzie negocjacja. 

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że powinien być lekarz  

z zewnątrz. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że musi być z zewnątrz, jakby był ze szpitala to by nie było problemu. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

udzieleniem zgody na przeprowadzenie procedury konkursowej na stanowisko 

dyrektora SP ZOZ w Wieluniu. 

 

 

 

a) Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) udzielił 

zgodę na przeprowadzenie procedury konkursowej na stanowisko Dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu (głosowało 5 

członków Zarządu). 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał pana 

Krzysztofa Dziuby, czy będzie w Komisji.  

Pan Krzysztof Dziuba – Wicestarosta Wieluński nie zgłosił sprzeciwu.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał się radnego 

Dybki, czy chce? 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu odpowiedział, że nie.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaznaczył,  

że na przewodniczącego Komisji pan wicestarosta, a później uzupełnimy skład. 

Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych dopowiedziała, że z Rady Społecznej też już jest osoba. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest 

z Rady Społecznej.  
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Pani Patrycja Świtalska – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych odpowiedziała, że pani Maria Zarębska.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że z Komisji 

Zdrowia też ktoś musi być, dzisiaj po Zarządzie jeszcze będzie dzwonił do lekarzy, 

czyli ten podpunkt b) zostawiamy dzisiaj jeszcze bez rozpatrzenia i wrócimy  

do sprawy 30-tego i przedstawimy to na sesji Rady Powiatu jako uchwałę,  

czyli wprowadzimy jako Zarząd do porządku obrad. Zarządził głosowanie.  

 

 

 

b) Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął 

decyzję o pozostawieniu punktu pn. „Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu  

w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie 

powołania Komisji Konkursowej do przeprowadzenia konkursu na stanowisko 

Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu.”,  

jako sprawę w toku do dnia 30. maja 2022 r. (głosowało 5 członków Zarządu). 

Materiał w ww. sprawach stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Z sali obrad wyszedł Pan Marek Kieler – Przewodniczący Zarządu Powiatu. 

Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje w 4 osobowym składzie. Obradom 

przewodniczy Wicestarosta Wieluński Pan Krzysztof Dziuba.  
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Pkt 13 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia 

zawodów, w których kształci Branżowa Szkoła Specjalna I stopnia wchodząca 

w skład Zespołu Szkół Specjalnych w Wieluniu. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – Wicestarosta Wieluński zapytał, czy pani dyrektor 

chciałby coś dodać do przygotowanego materiału. 

Pani Katarzyna Wyrębak - dyrektor ZSS w Wieluniu powiedziała, że myśli, 

że materiał jest obszernie przygotowany. 

Pan Krzysztof Dziuba – Wicestarosta Wieluński powiedział, że otwiera 

dyskusję. Zapytał, czy ktoś z członków Zarządu chciałby o coś zapytać. Nikt się nie 

zgłosił. Zapytał o zainteresowanie. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że standardowa 

procedura chyba, którą robimy zawsze po wszystkich szkołach. 

Pani Katarzyna Wyrębak - dyrektor ZSS w Wieluniu odpowiedziała, że tylko 

te pomocnicze, które są nowe otwieramy dlatego, że coraz więcej jest dzieci na rynku 

takich słabych bardzo intelektualnie, też mają sprzężenia i ruchowo też i mówi, jest to 

taka „furtka otwarcia dla nich drogi”. Przypomniała, że jak wtedy otwierały też zawód 

fryzjera to też się każdy pytał „a po co, a czy będą”, mówiła, że jak chociaż będzie 

jedna uczennica to będzie dobrze, skończyły cztery, w tym jedna ze stypendium,  

więc otwiera sobie swoją taką działalność i to bardzo fajnie, więc może gdzieś 

odnajdą się tutaj na rynku takim pomocniczym, że nie będzie to jednak mechanik 

tylko ten pomocnik elektromechanika i pomocnik fryzjera, bo myśli, że to jest dla nich 

dobre wyjście, przynajmniej dla tych dzieci takich słabszych manualnie 

i intelektualnie. 

Pan Krzysztof Dziuba – Wicestarosta Wieluński udzielił głosu naczelnikowi 

Kołodziejowi. 

  Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji dopowiedział, że inaczej to jest poszerzenie, w zasadzie spectrum 

możliwości podjęcia jakiejkolwiek pracy i to jest najistotniejsze. 
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Pan Krzysztof Dziuba – Wicestarosta Wieluński zapytał, czy jeszcze jakieś 

pytania. Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie ”za” podjęciem uchwały. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 872/22 w sprawie uzgodnienia zawodów, w których kształci Branżowa Szkoła 

Specjalna I stopnia wchodząca w skład Zespołu Szkół Specjalnych w Wieluniu 

(głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Marek Kieler).  

Uchwała Nr 872/22 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

 

Pkt 14 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie uzgodnienia nowych 

zawodów o charakterze pomocniczym w Branżowej Szkole Specjalnej I stopnia 

wchodzącej w skład Zespołu Szkół Specjalnych w Wieluniu. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – Wicestarosta Wieluński udzielił głosu pani dyrektor.  

 Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji powiedział, że pani dyrektor podała uzasadnienie wcześniej do tego 

punktu. 

Pani Katarzyna Wyrębak - dyrektor ZSS w Wieluniu powiedziała, że tak, 

wcześniej już ogólnie do tego wszystkiego. 

Pan Krzysztof Dziuba – Wicestarosta Wieluński powiedział, że to tak  

w skrócie pracownik pomocniczy, co to oznacza? 

Pani Katarzyna Wyrębak - dyrektor ZSS w Wieluniu wytłumaczyła,  

że to jest taki wspomagający pracownik, nie będzie przyjmował na sobie całej tej roli.  

Pan Krzysztof Dziuba – Wicestarosta Wieluński dodał, że w kontekście 

edukacji. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji dopowiedział, że wsparcie fachowca. 
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Pan Krzysztof Dziuba – Wicestarosta Wieluński zapytał, czym się różni  

w kontekście kształcenia. 

Pani Katarzyna Wyrębak - dyrektor ZSS w Wieluniu odpowiedziała, że tutaj 

u nas niczym praktycznie, po prostu jest to umożliwienie tym dzieciom. 

Pan Krzysztof Dziuba – Wicestarosta Wieluński dodał, że inny egzamin. 

Pani Katarzyna Wyrębak - dyrektor ZSS w Wieluniu odpowiedziała, że nie, 

też dokładnie jest to wszystko, jak rozmawiała z CECH-em (Cech Rzemiosł 

Różnych), sprawdzali to wszystko, egzamin do zawodów pomocniczych jest przez 

OKE (Okręgowa Komisja Egzaminacyjna), nie jest przez CECH. Zaznaczyła, że tylko 

tym się różni, ale nasze dzieci zdawały taki egzamin, także i w tym roku też to nie jest 

gdzieś problem. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji dodał, że są inne wymagania, natomiast jest to wsparcie na stanowisku 

pracy pełno kwalifikowanego pracownika w danym zawodzie.   

Pan Krzysztof Dziuba – Wicestarosta Wieluński otworzył dyskusję. Nikt się 

nie zgłosił. Zarządził głosowanie „za” podjęciem uchwały. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 873/22 w sprawie uzgodnienia nowych zawodów o charakterze pomocniczym 

w Branżowej Szkole Specjalnej I stopnia wchodzącej w skład Zespołu Szkół 

Specjalnych w Wieluniu (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Marek 

Kieler). 

Uchwała Nr 873/22 stanowi załącznik do protokołu. 

  

 

 

Pkt 15 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia 

Dyrektorowi Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Wieluniu 

pełnomocnictwa do reprezentowania powiatu wieluńskiego w zakresie zadań 

wynikających z Programu kompleksowego wsparcia dla rodzin „Za życiem”. 
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Pan Krzysztof Dziuba – Wicestarosta Wieluński powitał dyrektora Poradni 

Psychologiczno-Pedagogicznej w Wieluniu – panią Barbarę Puchała. Zapytał,  

czy pani dyrektor chciała coś dodać do przygotowanego materiału.  

Pani Barbara Puchała - dyrektor Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej 

w Wieluniu odpowiedziała, że w tym względzie dziękuje. 

Pan Krzysztof Dziuba – Wicestarosta Wieluński zapytał, czy ktoś  

z członków Zarządu ma jakieś pytania. Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie „za” 

podjęciem uchwały. 

 

 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 874/22 w sprawie udzielenia Dyrektorowi Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej                   

w Wieluniu pełnomocnictwa do reprezentowania powiatu wieluńskiego w zakresie 

zadań wynikających z Programu kompleksowego wsparcia dla rodzin „Za życiem” 

(głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Marek Kieler). 

Uchwała Nr 874/22 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Na salę obrad wszedł Pan Marek Kieler – Przewodniczący Zarządu Powiatu. 

Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje w pełnym 5 osobowym składzie. Obradom 

Przewodniczy Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu.  

 

 

Pkt 16 

Przyjęcie informacji Dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej  

w Wieluniu na temat „Organizacji pomocy psychologiczno-pedagogicznej  

w systemie oświaty – stan wdrażanych zmian”. 
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 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił o krótkie 

przedstawienie w skrócie z czym to się wiąże, jakie wydatki finansowe.  

Pani Barbara Puchała - dyrektor Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej 

w Wieluniu omówiła przedmiotową sprawę. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że teraz 

tak szczerze mówiąc to jest problem w kadrze, bo jeżeli trzeba będzie zwiększyć 

ilość tych osób w poszczególnych naszych placówkach oświatowych, mowa  

o szkołach ponadpodstawowych, to jak pani dyrektor to widzi, może pan naczelnik  

na to pytanie odpowie.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji reasumując po prostu ustawodawca, jeżeli ta zmiana wejdzie w życie, 

określi szczegółowo ilu specjalistów, to znaczy psychologów, pedagogów 

wyspecjalizowanych itd., tak zwanych specjalistów wsparcia dla dzieci  

i młodzieży będzie musiało być zatrudnionych w placówkach w stosunku do ilości 

uczniów w danej placówce, czy wychowanków. W tej chwili tego standardu nie ma  

w związku z tym, realizacja tego zadania może być szczątkowa, minimalna, czasami 

jest nawet brak zabezpieczenia i tutaj nie ma, nie może być roszczeń,  

ani ze strony środowiska, ani ze strony nadzoru pedagogicznego, jeżeli chodzi  

o wymagania w stosunku do organów prowadzących dyrektorów placówek. Dodał,  

że w przypadku wejścia standardów będziemy zobligowani do tego i w związku z tym 

na naszej głowie będzie poszukiwanie specjalistów, tego wsparcia oczywiście 

brakuje ciągle, bo wielokrotnie przecież i Zarząd, i na sesji Rady Powiatu była 

dyskusja na temat problemów, potrzeb w tym zakresie dzieci i młodzieży, 

szczególnie po tym okresie pandemii i związanych z różnego rodzaju kryzysami,  

a co z finansowaniem - musimy czekać. Dopowiedział, że sądzi, być może  

w subwencji, czy też w standardach subwencji na przyszły rok pojawią się dodatkowe 

wagi, czy zwiększenie środków na realizację tych zadań. Nie jesteśmy w stanie w tej 

chwili na to pytanie odpowiedzieć. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odrzekł, że rozumie, 

że w standardach może być określony, tzw. pobyt u psychologa w danej placówce, 

np. godzinowo, tak.  
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Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji odpowiedział panu staroście, że nie, w tej chwili tak jak pani dyrektor 

powiedziała tabelarycznie w projekcie jest to przygotowane, przecież co do dziecka 

jest policzone, na 50, 100 dzieci, tyle i tyle, jak wzrost o 100 osób to 0,2 i tak dalej, 

także to będzie statystycznie, matematycznie po prostu widoczne, ile kadry powinno 

być, w jakim zakresie to zabezpieczenie. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że w Zespole Szkół nr 1, 

na przykład w tej pierwszej wersji mamy tam półtorej etatu.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odrzekł, że 3 etaty mu 

wychodzą. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji odpowiedział, że tak.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powtórzył, że wychodzą 3 etaty, 

jakby nie było, a ile mamy tam w ogóle.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji dopowiedział, że minimum. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że 1300 osób. 

Pani Barbara Puchała - dyrektor Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej 

w Wieluniu potwierdziła, że 1300 dzieci. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że w samym 

Zespole Szkół nr 1 potrzeba będzie 3,9 etatu, czyli praktycznie 4. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji odpowiedział, że zobaczymy, poczekajmy, bo nie wiemy, dyskusje są 

prowadzone wokół tego na poziomie parlamentarnym.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy pani 

dyrektor uważa, że tę informację już by należało przekazać do gmin.  

Pani Barbara Puchała - dyrektor Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej 

w Wieluniu odpowiedziała, że uważa, że w momencie podpisania przez Prezydenta 

jak najszybciej, dlatego że to będzie pociągało za sobą konieczność wykonania 

przez dyrektorów zmian w arkuszach organizacji. Natomiast jeszcze tu chciałaby coś 

dodać do tej dyskusji - trzeba pamiętać, że te etaty to są dzielone na konkretne 

specjalności i o ile pedagogów szkolnych mamy zabezpieczonych, o tyle pedagog 

specjalny jest kompletnie nowością. Są placówki nasze, gdzie pedagog specjalny  
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jest w standardzie zatrudnienia, natomiast jeśli są określne niepełnosprawności  

to tutaj nam się w tym pakiecie tych specjalistów obowiązkowych pojawia pedagog 

specjalny i tutaj zwraca uwagę, że to jest osoba, która się musi legitymować 

odpowiednim wykształceniem, by dyrektor mógł ją zatrudnić. Dodała, że od zawsze 

był ogromny problem z psychologami i to jest zawód absolutnie deficytowy w związku 

z tymi zabezpieczeniami, które są, ale to wtedy wiedząc komu, czego będzie 

brakowało tutaj, jeśli chodzi o nasze placówki, to będziemy szukali rozwiązań. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są jakieś 

konsekwencje.  

Pani Barbara Puchała - dyrektor Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej 

w Wieluniu odpowiedziała, że myśli, że konsekwencje będą finansowe.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji przeprosił, że przerywa i powiedział, że zapis aktu prawnego jest 

obligatoryjny. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że rozumie. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji dodał, że jeżeli jest zapis ustawowy i rozporządzenie, to nie możemy  

nie wykonać, będziemy mieli zarzuty ze strony nadzoru i uwagi.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że bardziej mówił w kontekście finansowym. 

Pani Barbara Puchała - dyrektor Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej 

w Wieluniu odpowiedziała, że myśli, że zarzuty to jest jedna kwestia, a druga 

sprawa to z panem skarbnikiem mieli okazję też rozmawiać, jest taka informacja,  

że docelowo idziemy w kierunku płatności przez ministerstwa za każdą roboczo 

wypracowaną godzinę na pomoc psychologiczno-pedagogiczną na terenie szkoły. 

Jeśli to się ma faktycznie tak odbywać, to w naszym interesie jest to, by posiadać 

tych specjalistów, by oni mogli obejmować jak największą ilość dzieci tą opieką,  

by do nas te pieniążki sukcesywnie spływały w momencie, gdy będziemy powoli 

wychodzić z tradycyjnej subwencji. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji dodał, że to jest przyszłość, natomiast odpowiadając wprost na pytanie 

pana starosty, każda kontrola zewnętrzna wykaże nam nie realizację zadania,  
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a tym samym pociągnięcie do finansowych konsekwencji, mieliśmy takie 

doświadczenie już. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że jeżeli 

to będzie subwencja. Udzielił głosu radnemu Jurdzińskiemu. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że ma dwa pytania. 

Zapytał, czy standardy, które mają wejść, to czy one są na czas nie określony. 

Pani Barbara Puchała - dyrektor Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej 

w Wieluniu odpowiedziała, że one są w dwóch fazach realizacji. Pierwsza faza, 

która będzie trwała do 31. sierpnia 2024 roku, to jest ten pierwszy moment  

na szukanie pierwszej puli specjalistów, a potem mamy drugą fazę, która będzie  

od 1. września 2024 roku, która również w konsekwencji pociąga za sobą wzrost 

ilości tych specjalistów. To jest działanie obliczone na czas, może też po to, żeby 

pracownicy czy dyrektorzy mobilizowali pracowników, by poszukiwać odpowiednich 

kwalifikacji do tego, by tę kadrę zabezpieczyć. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji dodał, że pytanie pana radnego dotyczyło tego, czy to jest stały standard. 

Wyjaśnił, że tak, na każdy rok, każda placówka będzie musiała spełnić takie 

wymagania.  

Pani Barbara Puchała - dyrektor Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej 

w Wieluniu dopowiedziała, że bez względu na poziom kształcenia, zaznacza. 

Dotyczy to wszystkich placówek. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że jeszcze pan Jakub Jurdziński ma drugie pytanie. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu poprosi, aby powiedzieć,  

co w sytuacji, kiedy nie będzie na rynku pracy specjalistów to, co wtedy.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji przekazał, że wielokrotnie zadawał to pytanie przedstawicielom nadzoru 

łącznie z przedstawicielem ministerstwa, którzy swego czasu prezentowali wstępnie 

oczywiście przed wieloma miesiącami już założenia tego projektu. Dodał,  

że informowano nas, że przygotowany będzie taki system kształcenia, by między 

innymi ten rok wykorzystać na zwiększenie ilości kadry na rynku, jeżeli specjalistów  

z zakresu głównie pomocy psychologicznej, ale również pedagogiki specjalnej.  

Na to pytanie nie jesteśmy w stanie odpowiedzieć, jesteśmy zobowiązani. 
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Pani Barbara Puchała - dyrektor Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej 

w Wieluniu zaznaczyła, że to się wydarzy, uniwersytety zostały przez ministerstwo 

zobowiązane do uruchomienia studiów bezpłatnych, które faktycznie w tej chwili 

trwają. Dopowiedziała, że warszawski APS (Akademia Pedagogiki Specjalnej)  

z całkowitym finansowaniem ministerstwa kształci specjalistów do wczesnego 

wspomagania, Uniwersytet Śląski robi rzeczy, które wiążą się z pedagogiką 

specjalną całkowicie finansowane przez ministerstwo. To są wszystko oferty nowe, 

które od nowego roku akademickiego również będą kontynuowane, żeby tak 

naprawdę wykształcić jak najwięcej osób w tym obszarze tylko, że Uniwersytet 

Łódzki na przykład nasz tu najbliższy realizuje tematy związane z komunikacją 

alternatywną i z trudnościami w komunikacji, w tym obszarze kształci nauczycieli, 

żeby zabezpieczyć, jest to tak, jak podkreśla w całości finansowane, jeśli chodzi  

o koszt studiów przez ministerstwo i ta działalność będzie kontynuowana. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji powiedział, że jest jeszcze chyba jedna kwestia, którą warto poruszyć,  

że na rynku tych specjalistów mamy, troszeczkę takiej przenośni użyje, w jakiś 

sposób ukrytych, to znaczy mają specjalistów przedmiotowców, którzy mają 

podyplomowe studia ukończone z pedagogiki specjalnej, ale bezpośrednio poza 

oczywiście pracą wychowawczą nie wykorzystują tego, jako specjaliści. Będzie  

to praca rady kierowniczej, dyrektorów będą musieli albo ponegocjować ze swoimi 

pracownikami, biorąc pod uwagę ich kwalifikacje, czy nie zechcieliby na przykład 

zejść z części etatów realizowanych, jako przedmiotowcy na wsparcie albo też 

w całości, ale to jest już praca na poziomie każdej placówki, każdego organu. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał jak to jest, bo to chodzi 

o pedagogikę tę specjalną, tak? 

Pani Barbara Puchała - dyrektor Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej 

w Wieluniu odpowiedziała, że tak. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu kontynuował, że na przykład jeżeli 

specjalności opiekuńczo-wychowawcze z terapią.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji odpowiedział, że wszystko zależy od programu itd., to już zadecyduje 

dyrektor po analizie dokumentacji, czasami konsultuje się z uczelnią wyższą itd.,  

bo nie zawsze jest wpisane, bo często w dokumentach w tej chwili, znaczy  

nie często, już jest wykaz wszystkich przedmiotów po pierwsze, kiedyś tego nie było 
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na dokumencie ukończenia studiów, a często uczelnie już wpisują do czego 

uprawnienia w związku z podstawą programową realizowanych studiów ma 

absolwent, a jeżeli nie to muszą konsultować.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że pamięta, że za jego 

czasów było tak, że na przykład na Uniwersytecie Wrocławskim była pedagogika  

i była ogólna tak i później się wybierało różne specjalizacje.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji odpowiedział, że w tej chwili te nazwy są przeróżne i czasami 

przedziwaczne, przeprasza bardzo i wszystko zależy od tego co w środku jest  

w programie. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu obecnie będzie wchodziło  

to w życie i rzeczywiście specjaliści będą stopniowo pracować coraz więcej  

w szkołach, natomiast jak to się ma do pracy poradni. Zapytał, czy myśli pani 

dyrektor, że to będzie ułatwienie, czy to będzie jeszcze więcej pracy. Poinformował, 

że ma przeczucie, że to może być jeszcze więcej pracy. 

Pani Barbara Puchała - dyrektor Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej 

w Wieluniu odpowiedziała, że tak, powie w jakich obszarach, z racji tej, że my już od 

jakiegoś czasu jesteśmy świadomi tego, że zakres naszych zadań pierwotnie miał 

być zwiększany już na 1. września tego roku, na razie nie ma nawet projektu 

żadnego rozporządzenia poza tym, co słyszeliśmy na wielu konferencjach i na wielu 

spotkaniach z ministerstwem. Dodała, że wiemy, że zostaniemy docenieni kolejnym 

zasobem pracy do wykonania, będzie to przejęcie opieki całkowitej nad wszystkimi 

malutkimi dziećmi na terenie powiatu, a poza tym na nas będzie ciążył obowiązek 

wsparcia tych specjalistów, który już na dzień dzisiejszy funkcjonuje i jesteśmy 

świadomi, że zwiększenie ich liczby i tym samym przygotowanie ich do troszeczkę 

innego sposobu współpracy z poradnią, bo to też będzie wyglądało inaczej,  

bo będzie wymagało ogromnego nakładu sił z naszej strony, przewidując, że trzeba 

będzie raz jeszcze więcej rzeczy, zresztą poprosiła o zwiększenie zasobu 

psychologa chociażby po to, że będziemy mieli obowiązek zajmować się opieką nad 

matkami w ciąży, które wiedzą, że będą rodziły dziecko chore. Wszystkie sprawy 

związane z uruchomieniem takich nowych obszarów wiążą się z tym, że ktoś  

po prostu musi te czynności wykonywać. Odpowiedziała, że tak, zgadza się, będzie 

to zwiększenie ilości zadań dla poradni, ale i zwiększenie też ilości pobytu 

pracowników w poradni na terenie całego powiatu, co już jest trudne. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu podziękował  

za informację. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji dodał, że zwróćmy uwagę, bo ten problem – temat pozostaje, że poradnia 

jest placówką prowadzoną przez samorząd powiatowy, ale mówimy o zdecydowanej 

większości placówek, z którymi współpracuje i będzie musiała współpracować  

w większym stopniu z placówkami prowadzonymi przez samorządy gminne, czyli nie 

ma żadnych podległości, ani w jednostce samorządowej, ani w placówce 

prowadzonej, jako jednostce organizacyjnej powiatu tychże szkół  

i pozostałych placówek oświatowych. Zadanie jest, realizują w terenie, ale nie mają 

możliwości poza tylko współpracą wpływanie w jakikolwiek sposób na sytuację, 

również w zakresie kadrowym. 

Pani Barbara Puchała - dyrektor Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej 

w Wieluniu dopowiedziała, że dobrym prognostykiem tej sytuacji jest właśnie 

program „Za życiem”, dlatego że program „Za życiem”, do którego przed chwilką tutaj 

otrzymała upoważnienie jest już skrojony na miarę nowego sposobu pracy poradni, 

czyli zawiera w sobie tak jakby w ramach pilotażu wszystko to, co faktycznie 

będziemy realizować i wykonywać, dlatego tutaj będziemy mieli teraz możliwość 

takiego już aktywnego wdrażania części rzeczy, które potem, jeśli zostanie zmieniony 

sposób pracy poradni będzie można wykorzystywać.  

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji dodał, że jeszcze pojawi się problem między innymi też przy programie 

„Za życiem” z kadrą, bo mówimy o kolejnych zadaniach i tym problemie, którym jest 

kwestia kadry, np. to co musi świadczyć finansowo za realizację zadań dyrektor  

to często jest poniżej tych stawek, którymi dysponuje, jako dyrektor publicznej 

placówki, czyli kadra nawet jeżeli by się znalazła w dodatkowych zleceniach  

to będzie kłopot z zatrudnieniem ze względu na niskie stawki. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu podziękował 

i zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Udzielił głosu radnemu Jurdzińskiemu. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy wprowadzenie tych 

zmian wiąże się na stałe ze zwiększeniem ilości godzin dla uczniów, czy to będzie 

praca taka poza, że tak powie, ramami zajęć.  

Pani Barbara Puchała - dyrektor Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej 

w Wieluniu odpowiedziała, że specjalista w szkole realizuje określoną ilość godzin 
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z przeznaczeniem głównie na uczniów. Jest rozporządzenie, które dokładnie określa 

co jest zadaniem każdego typu specjalisty zatrudnionego w szkole i on z zasady 

w zakresie obowiązków powinien mieć to co jest w rozporządzeniu. Dodała, że biorąc 

pod uwagę też te zmiany, które nas czekają to każdy nauczyciel zostaje 

zobowiązany do jeszcze jednej dodatkowej godziny, na razie mówimy  

to w perspektywie tygodnia, bo takie są zapisy, która będzie przeznaczona też 

bezpośrednio dla ucznia, czyli w taki sposób bezpośredni z uczniem. Faktycznie  

to jest tak, że specjaliści to osoby dedykowane głównie dzieciom i tutaj kwestia 

właśnie organizacji tego procesu, to też nie do końca prosta sprawa, bo te dzieci, 

które dojeżdżają, czyli jest transport zbiorowy itd., trzeba się będzie bardzo poważnie 

zastanowić nad organizacją tego gdzie te zajęcia. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji dodał, że myśli, że pan radny mówi o dodatkowym obciążeniu 

godzinowym i to może być tak, że dla części uczniów w ogóle to nie będzie miało 

żadnej zmiany, a niektórzy mogą mieć 2, 3 godziny wsparcia w tygodniu  

w zależności od potrzeb, a te potrzeby diagnozują pracownicy pracujący z uczniem  

w danej placówce, czyli ten zespół kadry realizującej zajęcia dla pierwszej grupy 

uczniów. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem informacji i przekazaniem na posiedzenie Komisji.  

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

informację Dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Wieluniu na temat 

„Organizacji pomocy psychologiczno-pedagogicznej w systemie oświaty – stan 

wdrażanych zmian” i przekazał na Komisję Edukacji i Bezpieczeństwa Rady Powiatu 

w Wieluniu (głosowało 5 członków Zarządu). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu ogłosił 5 minut przerwy 

w obradach Zarządu. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wznowił obrady Zarządu 

Powiatu po przerwie. Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje w pełnym 5 osobowym 

składzie. 

 

 

 

     Pkt 17 

Przyjęcie sprawozdania końcowego z wykonania zadania publicznego  

z zakresu upowszechniania kultury fizycznej i sportu pn. „Organizacja  

i koordynacja imprez sportowych o zasięgu powiatowym i wojewódzkim  

w zakresie sportowego współzawodnictwa klubów wiejskich powiatu 

wieluńskiego”. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy pan 

naczelnik chciałby coś dodać do tego sprawozdania. 

Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu 

i Promocji odpowiedział, że nie, dziękuje. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś  

z członków Zarządu chciałby zabrać głos. Nikt się nie zgłosił.  Zarządził głosowanie 

„za” przyjęciem sprawozdania. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie końcowe z wykonania zadania publicznego z zakresu 

upowszechniania kultury fizycznej i sportu pn. „Organizacja i koordynacja imprez 

sportowych o zasięgu powiatowym i wojewódzkim w zakresie sportowego 

współzawodnictwa klubów wiejskich powiatu wieluńskiego” (głosowało 5 członków 

Zarządu).  

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 

     Pkt 18 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia Regulaminu organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Wieluniu. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił panią 

sekretarz o przedstawienie tych zmian.  

Pan Krzysztof Dziuba – Wicestarosta Wieluński dodał,  

że wczoraj rozmawiali, ten regulamin był odkładany i odkładany, czekali, aż pani 

sekretarz będzie, żeby usiąść i porozmawiać, i zabrakło tej dyskusji. Zapytał,  

czy regulamin był konsultowany z naczelnikami.  

Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu odpowiedziała, że jeśli się coś 

zmienia to zawsze naczelnicy dają propozycje. 

Pan Krzysztof Dziuba – Wicestarosta Wieluński zapytał, czy tu jakieś 

propozycje wpłynęły. 

Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu dopytała, o który chodzi wydział? 

Pan Krzysztof Dziuba – Wicestarosta Wieluński odpowiedział, że nie, tak 

pyta. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy może przedstawić 

swoje refleksje na ten temat, bo jest jak gdyby jednolity tekst. 

Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu powiedziała, że nie, to jest tekst 

ujednolicony, to nie jest to samo. 
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Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odpowiedział, że ujednolicony, 

ale przed zmianami jak gdyby. 

Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu przekazała, że to nie jest to samo  

co tekst jednolity. Dodała, że tekst jednolity będzie na następnym Zarządzie, jeśli 

teraz będzie podjęta uchwała. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odpowiedział, że po tej uchwale, 

właśnie o to mu chodziło i to chciał doprecyzować. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odrzekł, że chciałby 

jeszcze powiedzieć, że z tekstem jednolitym jeszcze chwileczkę się wstrzymamy.  

 Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu powtórzyła, że to nie jest tekst 

jednolity.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że rozumie, z tekstem wstrzymamy się, czyli nie na 30-tego. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że to znaczy nie jest 

przyjęty, bo to jest ujednolicony po tych wszystkich zmianach, które doszły. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że jeszcze 

mogą zajść pewne zmiany. 

Pan Krzysztof Dziuba – Wicestarosta Wieluński powiedział, że chcieliśmy 

jeszcze usiąść i porozmawiać o tych zmianach. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zaproponował, aby zrobić to w toku, 

zostawić i podyskutować. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu podkreślił, że chodzi mu o to,  

że w §18 dodaje się ust. 31a w brzmieniu, to było przy wydziale edukacji, coroczna 

organizacja otwartych konkursów dla organizacji pozarządowych… itd. i z wyjątkiem 

organizacji konkursów w obszarze… i prowadzenia to co jest powierzone Oddziałowi 

Zdrowia - czy my to musimy pisać, że to jest Oddziałowi Zdrowia powierzone?  

Czy po prostu wykluczyć tam, a dopiero w §28 gdzie jest Oddział Zdrowia napisać, 

że tam są te czynności związane. 

Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu zwróciła się do radnego 

Wojcieszaka, że chodziło jej o to, że tam powołujemy się na ten program współpracy, 

a w programie współpracy są wskazane dziedziny, w jakim zakresie jest ta 

współpraca z organizacjami pozarządowymi i tam są te różne zadania, i między 

innymi jest ta nieodpłatna pomoc prawna.  
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Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że uważa, że to jest 

dobrze tylko, że nie pisałby już tam, że jest powierzone oddziałowi tylko tam gdzie 

jest Oddział Zdrowia wypisać, napisać czynności związane z wykonywaniem zadania 

publicznego w zakresie prowadzenia punktu nieodpłatnej pomocy prawnej, 

świadczenia nieodpłatnego poradnictwa i lub tam jest napisane świadczenia 

poradnictwa obywatelskiego oraz realizacji zadania z zakresu edukacji prawnej  

na terenie powiatu i wtedy by było to precyzyjnie określone, bo tego akurat nie ma 

tam w Oddziale Zdrowia i nie ma tej edukacji itd. dopisanej i jakby to było po prostu 

tam dopisać, ale to jest tylko do przedyskutowania.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że w takim razie zostawiamy sprawę w toku i potem jeszcze wszyscy się spotkamy, 

przedyskutujemy z panią sekretarz, żeby tak było zrobione.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział do pani sekretarz,  

że swoje uwagi wyśle jak zawsze. 

Pan Krzysztof Dziuba – Wicestarosta Wieluński dodał, że zbierzmy uwagi, 

przygotujmy się i zaproponował, aby spotkać się na roboczo. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że na 

roboczo się spotkajmy i wtedy ustalimy. Zarządził głosowanie. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję                           

o pozostawieniu punktu pn. „Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu 

zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Regulaminu organizacyjnego Starostwa 

Powiatowego w Wieluniu.”, jako sprawę w toku (głosowało 5 członków Zarządu). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 

 

 

 

 



70 
 

     Pkt 19 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedstawienia 

Radzie Powiatu w Wieluniu Raportu o stanie Powiatu Wieluńskiego za rok 2021 

- temat sesyjny. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że jak  

co roku jesteśmy zobligowani do tego, aby przedstawić taki projekt uchwały Zarządu 

Powiatu Wysokiej Radzie o stanie powiatu wieluńskiego. Jest to określone 

przepisami w ustawie o samorządzie powiatowym. Otworzył dyskusję. Zapytał,  

czy ktoś chciałby zabrać głos w tym temacie. 

Pan Krzysztof Dziuba – Wicestarosta Wieluński zapytał, czy to teraz  

na sesji będzie przedstawione.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że tak, 

ale musimy opublikować dzisiaj, podpisać. 

Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu dodała, że ma uchwałę, wszyscy 

członkowie Zarządu mogą podpisać, pójdzie ją wydrukować, ale raport pan starosta 

podpisuje. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały.  

Pan Krzysztof Dziuba – Wicestarosta Wieluński zapytał, czy jest procedura 

dotyczącą dyskusji mieszkańców.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że tak, 

dlatego to musimy opublikować. 

Pan Krzysztof Dziuba – Wicestarosta Wieluński zapytał, jak wygląda 

procedura zgłaszania się mieszkańców do dyskusji. 

Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu odpowiedziała, że dzień przed 

przedstawieniem raportu na sesji.  

Pan Krzysztof Dziuba – Wicestarosta Wieluński zapytał, że przed 

przedstawieniem, nie przed dyskusją.  

Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu odpowiedziała, że przed 

przedstawieniem raportu. 
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Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu dodała, że dlatego była propozycja, 

żeby ten raport wcześniej umieścić.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że tylko chciał 

dodać, że mu się bardzo dobrze z panią sekretarz współpracowało i chciał pokazać, 

że tyle miał poprawek, wszystko jest poprawione.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 875/22 w sprawie przedstawienia Radzie Powiatu w Wieluniu Raportu o stanie 

Powiatu Wieluńskiego za rok 2021 - temat sesyjny (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 875/22 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że nie mamy wpływu  

na błędy popełnione przez policję, przez weterynarzy i przez strażaków, co omówił.  

 

 

 

     Pkt 20 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił pana 

skarbnika o przedstawienie sprawy. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy ta kwota 245 tys. zł 

to obsługa naszego długu.  
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Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że tak i to nie jest 

koniec. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że 1 200 000 zł  

nie zejdzie nic z gwarancji, bo będziemy dokładać. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że musimy trzymać. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu potwierdził, że musimy  

to trzymać. Jeżeli chodzi o poręczenie na szpitalu, to nic nie ruszamy w maju, nic nie 

ruszymy w czerwcu, może coś ruszymy w lipcu. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, ile mamy  

na poręczeniach na szpitalu, ile nam zostało.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu nie pamiętał dokładnie.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że 100 tys. zł 

musimy trzymać zabezpieczone dodatkowo. 

Pan Krzysztof Dziuba – Wicestarosta Wieluński dodał, że co miesiąc. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odpowiedział, że co miesiąc.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu poinformował, że o to chodzi, 

że już pani naczelnik wyliczała, dopiero możemy te pieniądze ruszyć  

w sierpniu-wrześniu, możemy z nich coś ściągnąć. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

pytania. Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie „za” podjęciem uchwały. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 876/22 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 876/22 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

     Pkt 21 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2022-2033. 
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 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił krótko przedmiotową 

sprawę. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zarządził głosowanie „za” podjęciem uchwały. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 877/22 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 

2022-2033 (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 877/22 stanowi załącznik do protokołu. 

  

 

Pkt 22 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Gminie Czarnożyły na realizację zadania pn.: „Remont 

drogi powiatowej nr 4534E Czarnożyły-Gromadzice” realizowanego w ramach 

Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 878/22 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu 

zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Czarnożyły  

na realizację zadania pn.: „Remont drogi powiatowej nr 4534E Czarnożyły-

Gromadzice” realizowanego w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg 

(głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 878/22 stanowi załącznik do protokołu. 
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     Pkt 23 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Gminie Ostrówek na realizację zadania pn.: „Remont 

(odnowa) drogi powiatowej nr 4537E od DK 45-Okalew” realizowanego  

w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 879/22 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu 

zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Ostrówek  

na realizację zadania pn.: „Remont (odnowa) drogi powiatowej nr 4537E od DK  

45-Okalew” realizowanego w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg 

(głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 879/22 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

     Pkt 24 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Gminie Pątnów na realizację zadania pn.: „Remont drogi 

powiatowej nr 4521E w miejscowości Załęcze Małe i Załęcze Wielkie,  

gm. Pątnów” realizowanego w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 880/22 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu 

zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Pątnów  

na realizację zadania pn.: „Remont drogi powiatowej nr 4521E w miejscowości 

Załęcze Małe i Załęcze Wielkie, gm. Pątnów” realizowanego w ramach Rządowego 

Funduszu Rozwoju Dróg (głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 880/22 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy wszędzie przetargi 

były? 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że tak. 

 Pan Krzysztof Dziuba – Wicestarosta Wieluński dodał, że w Ostrówku nie. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że w Ostrówku dzisiaj jest otwarcie, ale przyjęliśmy zasadę, że to jest taki sam 

odcinek, bo większy nie mógł być i dofinansowanie było w tej samej wysokości, 

myśmy wcześniej dali 100 tys. zł. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu dodał, że 120 tys. zł. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu również powiedział,  

że 120 tys. zł. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu kontynuował,  

że 120 tys. zł i przypuszczamy, że to będzie taka sama kwota. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czyli w Pątnowie się 

zmieścimy, tak? 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że w Pątnowie jak już wiadomo, ogólnie przetargi wzrosły o 500 tys. zł tak, najniższa 

oferta.  
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     Pkt 25 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego Powiatowej Biblioteki Publicznej w Wieluniu  

za okres od 01 stycznia 2021 r. do 31 grudnia 2021 r. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaznaczył, że to jest 

sprawa finansowa. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że analizował dosyć 

szczegółowo ten bilans i jest w porządku. Dodał, że uchwała jest potrzebna  

dla urzędu skarbowego.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 881/22 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Powiatowej Biblioteki 

Publicznej w Wieluniu za okres od 01 stycznia 2021 r. do 31 grudnia 2021 r. 

(głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 881/22 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 26 

Zapoznanie z informacją o wysokościach miesięcznej kwoty dotacji na jednego 

ucznia (słuchacza) szkoły publicznej i niepublicznej o uprawnieniach szkoły 

publicznej w roku budżetowym 2022, zaktualizowanych na podstawie art. 43 

ust. 1 i 2 ustawy z dnia 27.10.2017 r. o finansowaniu zadań oświatowych (t.j. 

Dz.U. z 2021 r. poz. 1930. 2445). 
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Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił krótko przedmiotową 

sprawę. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że ma jeszcze takie 

pytanie, bo szukał w tej ustawie, czy dopiero od 1. marca ta nowa kwota obowiązuje, 

jak to wygląda, bo tam było, że musi być ogłaszana ustawa budżetowa,  

to było w grudniu, później musi upłynąć 30. dni w styczniu, a pierwsza aktualizacja 

jest w następnym miesiącu w lutym. Zapytał, jak to wygląda? Czy to jest ogłoszone 

na ten rok? 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu odpowiedział, że to jest na ten 

rok.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że to może zła 

podstawa. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że to jest na 

ten rok, bo ustawa budżetowa została ogłoszona w miesiącu marcu. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odpowiedział, że nie, ogłoszenie 

ustawy budżetowej, jak patrzył kiedyś, bo 17. grudnia podpisali, tam później ma 

minąć 30. dni i wtedy od następnego miesiąca.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że chodzi  

o ustawę budżetową ostateczną państwa, która była w marcu. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dopowiedział, że jemu marzec 

by pasował, ale z tej ustawy o finansach publicznych jak czytał.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odrzekł, że ustawa 

w była marcu, bo to na podstawie budżetu państwa, wtedy jest ostateczna wysokość 

subwencji i my z tej subwencji przeznaczamy. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem 

informacji do wiadomości. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął  

do wiadomości  informację o wysokościach miesięcznej kwoty dotacji na jednego 

ucznia (słuchacza) szkoły publicznej i niepublicznej o uprawnieniach szkoły 

publicznej w roku budżetowym 2022, zaktualizowanych na podstawie art. 43 ust. 1 i 2 

ustawy z dnia 27.10.2017 r. o finansowaniu zadań oświatowych (t.j. Dz.U. z 2021 r. 

poz. 1930. 2445) (głosowało 5 członków Zarządu).  

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 27 

Podpisanie przez Zarząd Powiatu w Wieluniu bilansu jednostki budżetowej  

za rok 2021 z załącznikami. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że to jest 

jak co roku. 

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił krótko przedmiotową 

sprawę. Poprosił, aby podpisać dzisiaj bilans.  

  Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że tabelka stamtąd 

została przeniesiona, jako zmieniona do raportu o stanie powiatu wieluńskiego.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu podpisał bilans jednostki budżetowej za rok 2021  

z załącznikami. 

Bilans stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pkt 28 

Sprawy bieżące. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że jak już 

wcześniej wspomniał w tym punkcie Zarząd Zapozna się z e-mailem przesłanym 

przez Monomonij Kokomimi radomizacja24@gmail.com w załączeniu przekazującym 

pismo zastępcy Dyrektora Departamentu Organizacyjno-Administracyjnego Urzędu 

Marszałkowskiego Województwa Opolskiego Pani Anny Kurdej – Michniewicz z dnia 

20.04.2022 r. znak: ORP.152.11.2022.AZ, będące odpowiedzią na postulat  

w sprawie przyłączenia powiatów: kępińskiego, raciborskiego, wieruszowskiego oraz 

wieluńskiego do granic administracyjnych województwa opolskiego.  

mailto:radomizacja24@gmail.com
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Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy jako poważny 

Zarząd Powiatu mamy się sugerować datą wysłania do nas pisma, czy nie.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że nie. 

Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu dodała, że wysłali, kiedy indziej. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że do nas chyba 

wysłano 21. w południe chyba. 

Pan Krzysztof Dziuba – Wicestarosta Wieluński powiedział, żeby może 

napisać do pana marszałka o wyjaśnienie.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odrzekł,  

że by napisał, że nie rozważamy w tej chwili.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu kontynuował, że skierowane  

z jakiegoś dziwacznego adresu e-mailowego, nazwa też jest co najmniej dziwna,  

nie funkcjonuje w ogóle w przestrzeni internetowej, czyli takiego czegoś nie ma 

teoretycznie, więc jak my, jako Zarząd Powiatu, czy w ogóle starostwo w takich 

przypadkach mamy się zachować. Zauważył, że pan marszałek, czy pani z urzędu 

marszałkowskiego pisze pismo skierowane do adresu e-mailowego. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że pan 

przewodniczący napisał Zarząd-Komisja Skarg, Wniosków i Petycji.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zaproponował, aby odpisać 

jednym zdaniem. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że jednym zdaniem, że nie widzimy potrzeby zmiany. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że nie rozważa się 

zmiany przynależności administracyjnej i koniec. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że dobrze, czyli ta odpowiedź będzie w ten sposób brzmiała, że nie widzimy 

potrzeby, nie jesteśmy zainteresowani zmianą granic administracyjnych 

województwa łódzkiego i tyle, krótka odpowiedź. Zapytał, kto jest „za” takim 

rozwiązaniem. Dodał, że pani sekretarz przygotuje odpowiedź.  
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję  

o udzieleniu odpowiedzi informującej, że nie jest zainteresowany zmianą granic 

administracyjnych województwa łódzkiego (głosowało 5 członków Zarządu).   

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że druga 

sprawa to Zapoznanie z rozstrzygnięciem nadzorczym Wojewody Łódzkiego z dnia 

28.04.2022 r. znak: PNIK-I.4131.437.2022 stwierdzającym nieważność § 3 uchwały 

Nr LII/300/22 Rady Powiatu w Wieluniu z dnia 28 marca 2022 r. w sprawie określenia 

zakresu pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium 

tego państwa. Nadmienił, że uchwała Rady obowiązuje, został uchylony tylko 

paragraf 3. 

Pani Dorota Krajcer – sekretarz powiatu dodała, że cały paragraf 3. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że cały 

paragraf 3 został uchylony ze względu na to, że organ nadzoru uznał, że ta uchwała 

nie podlega publikacji, ponieważ nie znajduje się w katalogu aktów prawa 

miejscowego, który jest określony ustawą.  

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się rozstrzygnięciem nadzorczym 

Wojewody Łódzkiego z dnia 28.04.2022 r. znak: PNIK-I.4131.437.2022 

stwierdzającym nieważność § 3 uchwały Nr LII/300/22 Rady Powiatu w Wieluniu  

z dnia 28 marca 2022 r. w sprawie określenia zakresu pomocy obywatelom Ukrainy 

w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa. 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są jeszcze jakieś sprawy. Udzielił głosu radnemu Wojcieszakowi. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że po przeczytaniu 

protokołów  nasunęły mu się 2 uwagi, a mianowicie takie było pytanie w protokole  

nr 137, kiedy pan wicestarosta mówił o sprawie zamiany ewentualnej Domku 

Harcerza na instytucję kultury, tam chodziło o dofinansowanie. Zapytał, czy nam się 

będzie to opłacało. Teraz traktujemy to, jako instytucję oświatową - czy może być 

instytucją kulturalną i oświatową jednocześnie? Czy będzie korzystne jak będzie 

instytucją kultury? 

Pan Krzysztof Dziuba – Wicestarosta Wieluński odpowiedział,  

że zdecydowanie. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że tutaj chodziło  

o jakieś dotacje dodatkowe. 

 

 

 

Pkt 29 

Wolne wnioski. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są jakieś 

wolne wnioski. Nikt się nie zgłosił.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



82 
 

 

Pkt 30 

Zamknięcie CXXXIX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w związku 

z wyczerpaniem porządku obrad, zamknął CXXXIX posiedzenie Zarządu Powiatu 

w Wieluniu. 

 

 

 

 Protokołowała:  

 

Agnieszka Krysiak 

Inspektor 


